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راه اندازی سامانه ثبت 
محکومان مالی

بررسی طرح »جمعیت و تعالی 
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5

ورزشی 6

بهتری : سالهاست از درد کهنه 
مربیان غافل بودیم 

»بیمــه« یکــی از نیازهــای مهــم جامعــه ورزشــی اســت 
ــن موضــوع مشــکلاتی را  ــده همی ــول مان ــه سالهاســت مغف ک
ــام  ــا و ای ــون دوران کرون ــاص همچ ــرایط خ ــوص در ش بخص

بازنشســتگی بــرای مربیــان و داوران ......
7 2

مصطفی سالاری :

رئیس قوه قضائیه :

قالیبــاف از بررســی طــرح »جمعیــت و تعالــی خانــواده« 
بعــد از ۱۰ ســال تأخیــر خبــرداد و گفــت: قانــون 

جمعیــت در دســتور کار مجلــس ......

دبیــرکل مجمــع مشــورتی نظــام مســائل کشــور گفــت: نقــش 
آفرینــی جوانــان در گام دوم انقــلاب اســلامی ماموریــت مجمــع 

مشــورتی نظــام مســائل کشــور اســت.
ــرکل مجمــع مشــورتی نظــام مســائل   حمــزه صفربیگــی دبی
کشــور در اولیــن نشســت دبیــران اســتانی تشــکل متبوعــش، با 
اشــاره بــه شــکل گیــری ایــن تشــکل، گفــت: ایــن مجمــع بنــا 
دارد بــا ســازماندهی اندیشــمندان، فعّــالان و نخبگان جــوان، در 
همــه میدان هــای سیاســی، اقتصــادی، فرهنگــی و اجتماعــی 
ــبت  ــور نس ــر کش ــه در سراس ــای ۱۰ گان ــب کارگروه ه در قال
ــای  ــاخت ها و ظرفیت ه ــاء زیرس ــکلات و احص ــاء مش ــه احص ب
بالفعــل و بالقــوه اســتان و شهرســتان بخشــی از اهــداف بیانیــه 

گام دوم انقــلاب اســلامی را عملــی و محقــق ســازد.
ــت  ــه فرص ــدی ب ــر تهدی ــل ه ــه تبدی ــش زمین ــزود: پی وی اف
ــه  ــاد هم ــی ابع ــب و بررس ــق و مناس ــناخت دقی ــد ش نیازمن
جانبــه آن اســت. بــه همیــن منظــور بنــا داریــم تــا از فرصــت 
ــه در سراســر کشــور  ــا دغدغ ــال، خــوش فکــر و ب ــان فع جوان
ــری در  ــم رهب ــام معظ ــه مق ــور ک ــرده و همانط ــتفاده ک اس
بخشــی از ایــن بیانیــه فرمودنــد: »مطالبــه  عمومــی من از شــما 
جوانــان آن اســت کــه ایــن راه را با احســاس مســئولیّت بیشــتر 
و همچــون یــک جهــاد در پیــش گیریــد« بــا متبلــور ســاختن 
احســاس مســئولیت ایــن جوانــان عزیــز و انقلابــی نســبت بــه 
احصــاء، دســته بنــدی و اولویــت بنــدی نظــام مســائل اســتانی 

و شهرســتانی اقــدام نمائیــم.
دبیــرکل مجمــع مشــورتی نظــام مســائل کشــور تاکیــد کــرد: 
ــا و  ــدی ه ــن مجمــع کــه جمــع بن ــد از شــروع رســمی ای بع
بررســی هــای آن بعــد از پــردازش اطلاعــات، صحــت ســنجی 
و راســتی آزمایــی در اختیــار ســتاد  نظــارت میدانــی مجلــس 
شــورای اســلامی قــرار خواهــد گرفــت و پیشــنهادات خــود را 
ــه  ــا ب ــودن ظرفیت ه ــل نم ــع مشــکلات و بالفع ــرای رف ــز ب نی
کمیســیون هــای مربوطــه در مجلــس شــورای اســلامی داده تــا 
ــرای هــر کــدام از آنهــا در ســطوح مختلــف تصمیــم گیــری  ب

صــورت پذیــرد.
ــا پشــتوانه  ــزود: مجمــع نظــام مســائل کشــور ب صفربیگــی اف
جوانــان متخصــص، مخلــص و انقلابــی بــه عنــوان یــک حلقــه 
ــه مــردم و حکومــت، تمــام تــوان خــود را در  میانــی بیــن بدن
مطالبــه گــری و رفــع مشــکلات خــرد و کلان مــردم و فعلیــت 
بخشــیدن بــه فرصت هــا و ظرفیت هــای موجــود بــه کار 
خواهــد بســت و همیشــه در کنــار مــردم عزیــز کشــور خواهــد 

مانــد.

صفربیگی: ماموریت مجمع مشورتی،

 نقش آفرینی جوانان در گام دوم انقلاب است

ــا  ــت: م ــر گف ــوق بش ــتاد حق ــر س دبی
اعــلام کردیــم در صدد هســتیم در ســال 
ــار  ــی آث ــژه بررس ــگر وی ــده گزارش آین
ــکا و  ــه آمری ــاری ک ــان ب ــای زی تحریم ه
ــد را  ــرده ان ــران وضــع ک ــه ای ــا علی اروپ

ــم. ــن کنی تعیی
ــری کنــی معــاون امــور بیــن  ــی باق  عل
الملــل قــوه قضائیــه و دبیــر ســتاد 
نشســت  حاشــیه  در  بشــر  حقــوق 
ــفرا، کارداران و  ــا س ــتاد ب ــترک س مش
ــی  ــن الملل ــای بی ــای نمایندگی ه رؤس
ــا  ــه ب ــران ک ــم ته ــل مقی ــازمان مل س
عنــوان حقــوق بشــر در عصــر مســئولیت 
جمــع  در  و  حسابرســی  و  پذیــری 
خبرنــگاران اظهــار کــرد: امــروز نشســتی 
بــا ســفرا و دیپلمات هــای مقیــم تهــران 
ــالیانه و  ــن نشســت س ــزار شــد و ای برگ

چندیــن بــار برگــزار می شــود.
وی ادامــه داد: در حــال حاضــر نشســت 
برگــزاری  ژنــو در حــال  شــورای در 
از و تصمیــم گرفتیــم تــا نماینــدگان 
ــگاه  ــف را از موضــوع ن کشــورهای مختل
کنیــم و اینجــا موضــوع اصلــی کــه 
ــی از  ــه برخ ــود ک ــن ب ــد ای ــرح ش مط
ــلاش  ــکا ت ــی و آمری ــورهای اروپای کش
ــرای نقــض حقــوق بشــر  ــا ب می کننــد ت

ــد. ــدی کنن ــلاش ج ــران ت ــردم ای م
ــات  ــه اقدام ــاره ب ــا اش ــی ب ــری کن باق
دولت هــای غربــی گفــت: چــه در طــول 
دوران جنــگ تحمیلــی کــه انــواع و 
اقســام جنــگ افزارهــا در اختیــار عــراق 

قــرار دادنــد و ســلاح شــیمیایی در 
ــن  ــت همچنی ــرار گرف ــدام ق ــار ص اختی
ــال های  ــف در س ــم های مختل از تروریس
ــرا در  ــه گ ــم فرق ــلاب و تروریس اول انق
دهــه شــصت و تروریســت تکفیــری 
ــتی  ــم تروریس ــی رژی ــم دولت و تروریس

ــد. ــت کردن حمای
ــان  ــا بی ــر ســتاد حقــوق بشــر وی ب دبی
ــه  ــا ب ــی و اروپ ــورهای غرب ــه کش اینک
طــور جــدی در عرصه هــای مختلــف 
تحریم هــای غیرقانونــی و ظالمانــه علیــه 
ایــران تحمیــل کردنــد گفــت: بــا وجــود 
آنکــه خــود کشــورهای اروپایــی بــه 
تحریم هــای وحشــیانه از آن کردنــد امــا 
همگــی آن دولت هــا پــای تحریم هــا 
ــد و  ــی کردن ــا را اجرای ــتادند و آنه ایس
اکنــون کــه دولــت جدیــدی در آمریــکا 
بــر ســر کار آمــده وربایــدن رئیــس 
جمهــورش ادعــا می کنــد کــه اقدامــات 
آمریــکا و ترامــپ درســت نبــوده امــا بــاز 
هــم همــان اقدامــات را انجــام می دهــد 
و پــا را فراتــر گذاشــته و بــه نوعــی 

گروکشــی می کنــد.
دولت هــا  ایــن  داد:  ادامــه  وی 
متجاوزانــه  امتیــازات  می خواهنــد 
دیگــری را بگیرنــد و اقدامــی کــه دولــت 
ــر از  ــی فرات ــکا انجــام می دهــد حت آمری

دولــت ترامــپ اســت.
ــاندن  ــه کش ــاره ب ــا اش ــی ب ــری کن باق
ــت  ــای اساســی گف ــه کالاه ــا ب تحریم ه
دارو و تجهیــزات پزشــکی و مــواد غذایی 

تحریــم ناپذیــر اســت و اگــر هــر کشــوری 
ایــن کار را انجــام دهــد کاری غیرقانونــی 
ــه  ــم ک ــون می بینی ــا اکن ــد ام انجــام ده
ــا تجهیــزات پزشــکی  کالاهــا و مرتبــط ب
توســط کشــورهای اروپایــی و غربــی 
ــه  ــتکس ک ــت و اینس ــده اس ــم ش تحری
ــت و  ــا اس ــت تحریم ه ــای تثبی ــه معن ب
ــرای  ــژه ای ب ــال وی ــد کان ــا می خواهن آنه

ــد. ــه کار گیرن ــا ب تحریم ه
دبیــر ســتاد حقــوق بشــر تصریــح کــرد: 
ناقــص اصلــی حقــوق بشــر علیــه ملــت 
ایــران در طــول ســالیان گذشــته آمریــکا 
و چنــد کشــور غربــی بــوده انــد و ایرانیان 
ــا در زمانــی  ــرد چــه ت از یــاد نخواهنــد ب
ــلاح های  ــری س ــه کارگی ــوع ب ــه موض ک
ــد  ــرح ش ــدام مط ــط ص ــیمیایی توس ش
ــم  ــه را ه ــدور قطعنام ــل ص ــی مقاب حت
گرفتنــد و دولــت فرانســه هــم حاضــر بــه 

ــری نشــد. حضــور در رأی گی
ــا بیــان اینکــه ســتاد حقــوق بشــر  وی ب
ــن اســت  ــال ای ــه دنب ــه طــور جــدی ب ب
کــه بــرای صیانــت از حقــوق مــردم 
جــدی اســت گفــت: مــا اعــلام کردیــم در 
صــدد هســتیم در ســال آینــده گزارشــگر 
ــان  ــای زی ــار تحریم ه ــی آث ــژه بررس وی
ــران  ــه ای ــا علی ــکا و اروپ ــه آمری ــاری ک ب
وضــع کــرده انــد را تعییــن کنیــم تــا این 
ــه  ــد ب ــته باش ــئولیت داش ــگر مس گزارش
ــی  ــخاص حقوق ــی اش ــزان نقش آفرین می
ــی  ــورهای اروپای ــه در کش ــی ک و حقیق
و  کنــد  بررســی  را  داشــته اند  نقــش 
گزارشــگرهای کارشناســی خــود را در 

ــد. ــرار ده ــی ق ــار مراجــع قضائ اختی
وی بــا بیــان اینکــه اقــدام تحریم هــا 
غیرقانونــی اســت گفــت: ایــن افــراد 
ــن  ــزارش ای ــا گ ــوند ت ــت می ش بازداش
حقــوق  مراجعــه  حقــوق  بــه  افــراد 
ــرد  ــلام ک ــود و اع ــه ش ــا ارائ ــری دنی بش
ایــن جمهــوری اســلامی ایــران بــه دنبال 
ــی  ــرای بررس ــی ب ــه جهان ــکیل جبه تش
آثــار و صدمــات تحریم هــای ظالمانــه 
ــه  ــارت هایی ک ــت خس ــی وضعی و بررس
قربانیــان تحمــل کرده انــد خواهیــم بــود.

دبیــر ســتاد حقــوق بشــر در ایــن جلســه 

بیماری هــای  مؤسســات  نماینــدگان 
ــمی از  ــی و تالاس ــه ای ب ــاص از جمل خ
وضعیــت خــود گزارشــی دادنــد و یکــی از 
مســئولان دســتگاه قضــا در ایــن جلســه 
ویژگی هــا و آثــار حقــوق بشــری مترتــب 
ــول  ــی و تح ــت غذای ــند امنی ــر دو س ب
غذایــی را بــرای نماینــدگان کشــورها 

ــرد. ــریح ک تش
ــواره  ــران هم ــلامی ای ــوری اس وی جمه
آمادگــی دارد تــا حقــوق بشــر را اجرایــی 
ــای  ــه ج ــه ب ــورهایی ک ــا کش ــد ام کن
گفتگــو بــه ســمت صــدور قطعنامــه 
می رونــد از آداب گفتگــو آشــنایی ندارنــد 
ــد  ــال گفتگــو هســتند بای ــه دنب و اگــر ب

ــند. ــو باش ــادی آداب گفتگ مب
باقــری کنــی در پاســخ بــه ســوالی 
ــت،  ــی گف ــای غیرقانون ــاره تحریم ه درب
ــت  ــی قابلی ــع قضائ ــوارد در مراج ــن م ای
پیگیــری دارنــد و در موضوعــات مختلــف 
ــط  ــن ذیرب ــط ضابطی ــی توس پرونده های
ــا  ــن پرونده ه ــت و ای ــده اس ــکیل ش تش
ــدام  ــود و هرک ــل می ش ــی و تکمی بررس
ــود  ــی ش ــی اجتماع ــل بررس ــه مراح ک
وارد پروســه دادگاه خواهــد شــد و چنــد 
ــم  ــرار داده ای ــتور کار ق ــور را در دس مح
کــه کشــور آمریــکا در زمینــه مســئولیت 
داشــته و طبــق قوانیــن مصــوب مجلــس 
ــن  ــف خــود در ای ــه وظای ــه ب ــوه قضائی ق

ــد داد. ــام خواه ــه انج زمین
دبیــر ســتاد حقــوق بشــر دربــاره تحریــم 
ــن  ــت: ای ــپاه گف ــای س ــر از اعض دو نف
بــازی دولــت آمریــکا از کــه خــود حقــوق 
ــران را  ــا دیگ ــد ام ــض می کن ــر را نق بش
ــم  ــر تحری ــوق بش ــض حق ــل نق ــه دلی ب
خــود  مواضــع  در  غربی هــا  می کنــد 
می کننــد  صحبــت  شــخصی  دربــاره 
در  فــردی  حقــوق  کــه  می گوینــد  و 
ایــران خدشــه دار شــده امــا صــرف نظــر 
از اینکــه ممکــن اســت حــرف آنهــا 
اساســی نداشــته باشــد امــا تحریم هــا بــه 
مســلمانان و غیــر مســلمانان کاری نــدارد 
ــراف  ــرای انح ــی ب ــازی سیاس ــه ب و بچ
ــود  ــه خ ــت ک ــی اس ــان از موضوع اذه

امریکایی هــا ناقــض آن هســتند.

تعیین گزارشگر ویژه بررسی آثار تحریم ها علیه ایران

فرمانــده کل ســپاه از نیــروی دریایــی بــه عنــوان یکــی از ارکان مهــم 
دفاعــی ســپاه نــام بــرد و گفــت: قــدرت افزایــی مــا براســاس تدبیــر و 
آرمــان طلبــی و بــرای ارتقــاء دادن بــه شــکوه و عظمــت ملــت ایــران 
اســت. ســردار سرلشــکر حســین ســلامی فرمانــده کل ســپاه پاســداران 
امــروز در آییــن الحــاق تجهیــزات موشــکی بــه نیــروی دریایــی ســپاه، 
ــه عنــوان چشــمه ســارآگاهی  از انقــلاب شــکوهمند اســلامی ایــران ب
بــه جغرافیــای عالــم در عصــر جهالــت مــدرن نــام بــرد و گفــت: برغــم 
ــم  ــتکبران عال ــیاطین و مس ــان، ش ــی زورگوی ــدن تمام ــان ش هم پیم
ــه شکســت کشــاندن انقــلاب الهــام بخــش  ــرای ب ــر ب در ۴ دهــه اخی
اســلامی ایــران، فرجامــی جــز ناامیــدی، ناکامی، شکســت و فرســودگی 

بــرای آنــان حاصــل نشــده اســت.
ــت در  ــس از شکس ــران پ ــلام و ای ــمنان اس ــه دش ــان اینک ــا بی وی ب
ــی،  ــم فرهنگ ــی و تهاج ــای نیابت ــی، جنگ ه ــزرگ نظام ــای ب جنگ ه
ســه خــط اساســی را بــرای ضربــه زدن بــه نظامــی اســلامی مــا دنبــال 
ــا  ــر مــردم ب ــد، گفــت: فلــج کــردن اقتصــاد و فشــار معیشــتی ب کردن
ــتراتژی  ــزی اس ــه مرک ــران نقط ــت ای ــه تســلیم در آوردن مل ــدف ب ه

ــن اهــداف شــوم اســت. دشــمن در تحقــق ای
ــن  ــه عرصــه ای ــی ب ــا نگاه ــروز ب ــرد: ام ــح ک سرلشــکر ســلامی تصری
تقابــل همــه جانبــه و در شــرایطی کــه شــاهد عجــز، ناتوانی و شکســت 
دشــمن در راهبردهــای شــوم خــود هســتیم، ملــت ایــران عزتمندانــه 
ــد و هــر  ــق آمده ان ــا فائ ــر آنه ــا ب ــدون هــراس از تحریم ه ایســتاده و ب
روز بــرگ زرینــی بــر تابلــو افتخــارات و دســتاوردهای بی بدیــل نظــام 

ــزوده می شــود. ــا اف ــز م اســلامی و مــردم عزی
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امیر سیاری: بهره گیری از علم و دانش در 

شناسایی تهدیدات دشمنان ضروری است

معاون هماهنگ کننده ارتش گفت: اگر علم و دانش سرلوحه ما باشد، قطعاً 
تهدید را خوب شناسایی می کنیم و می توانیم سناریوهای متعددی داشته و 

آماده مقابله با هر تهدیدی داشته باشیم.
 مرکز جدید بازی جنگ و نمایشگاه دستاوردهای قرارگاه جهاد علمی دانشگاه 
فرماندهی و ستاد ارتش، صبح امروز با حضور معاون هماهنگ کننده ارتش در 

سالن فتح المبین این دانشگاه افتتاح شد.
امیر دریادار حبیب الله سیاری معاون هماهنگ کننده ارتش در این مراسم طی 
سخنانی، اظهار داشت: امروز جنگ در عرصه های علم است، ابزار جمع آوری 
اطلاعات هم نیاز به علم دارد و هر کس بهره بیشتری داشته باشد، موفق تر 

است و هر کس توجه نکند، عقب می ماند.
وی با اشاره به اینکه قدردانی از کسانی که در توسعه علم و پژوهش فعالیت 
می کنند، کار بسیار پسندیده ای است، تصریح کرد: به تعبیر فرمانده کل قوا 

علم و دانش، ثروت است و ما را به قله ها می رساند.
دریادار سیاری با بیان اینکه امروز هیچ کاری بدون علم لازم صورت نمی گیرد، 
والّا دچار اشتباه می شویم، تصریح کرد: معاونت اطلاعات ارتش بر پایه علم 
و دانش حرکت می کند و با انجام کارهای پژوهشی برای ما مایۀ مباهات و 
افتخارات است. معاون هماهنگ کننده ارتش خاطرنشان کرد: معاونت اطلاعات 
با همکاری دیگر نیروها و معاونت ها امروز فرهیخته و بالنده است و میزان دقت 

کارکنان آن قابل تحسین است.
امیر سیاری در پایان با تأکید بر اینکه استکبار جهانی می داند اگر تعرضی به 
نظام و انقلاب اسلامی داشته باشد، همان اتفاق هشت سال دفاع مقدس رقم 
می خورد، گفت: اگر علم و دانش سرلوحه ما باشد، قطعاً تهدید را به خوبی 
شناسایی می کنیم و می توانیم سناریوهای متعددی داشته و آمادگی مقابله با 

هر تهدیدی باشیم.

اگر  گفت:  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
برای ایران مشخص شود که کدام طرف ها 
در حمله به کشتی ایرانی دست داشته اند، 
از همه گزینه ها برای دفاع از خود استفاده 

خواهد کرد.
امور  وزارت  زاده سخنگوی   سعید خطیب 
خارجه در نشست خبری در پاسخ به سوالی 
مشترک  کمیسیون  برگزاری  درخصوص 
برجام، اظهار کرد: زمان برگزاری کمیسیون 

مشترک برجام هنوز نهایی نشده است.
به سوالی درخصوص  پاسخ  در  خطیب زاده 
همکاری  با  صهیونیستی  رژیم  برنامه 
اهمیت کردن  برای کم  امارات  و  عربستان 
تنگه هرمز با راه اندازی کارتل ریلی اسرائیل-

صهیونیستی  رژیم  گفت:  عربستان-امارات، 
از هر فرصتی می خواهد استفاده کند تا به 
دولت های  ولی  بیافزاید  مشروعیت خودش 
همچنان  فلسطین  که  دادند  نشان  منطقه 
رژیم  و  است  اسلام  جهان  اول  موضوع 
صهیونیستی در حضیض مشروعیت خودش 

قرار دارد.
زیادی  نزدیکی  با  ایران  کرد:  تاکید  وی 
تمامی تحولات را پیگیری می کند و هرکجا 
که لازم باشد، اقدامات موثر خودش را انجام 

خواهد داد.
پاسخ  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
سوالی درخصوص سفر نماینده ویژه نخست 
وزیر پاکستان در امور افغانستان به تهران، 
گفت: ما رایزنی های نزدیکی با همه کشورها 
طبیعی  اما  داشتیم  افغانستان  موضوع  در 
دولت  چارچوب  در  رایزنی ها  این  که  است 

افغانستان صورت می گیرد.
خطیب زاده در پاسخ به سوال دیگری درباره 
همچنان  گفت:  روسیه  جلسه  در  شرکت 
این موضوع در دست بررسی است و اگر به 

نتیجه ای برسد اعلام خواهد شد.
وی در پاسخ به سوالی درخصوص اظهارات 
اتمی گفت: موضوع  انرژی  آژانس  مدیرکل 
نظارت بر برنامه های هسته ای ایران، موضوع 
درچارچوب  ایران  است.  تکنیکی  و  فنی 
و  است  داده  را  دسترسی ها  همه  پادمان 
پروتکل  در چارچوب  را  برخی دسترسی ها 
الحاقی داده بود که با توجه به مصوبه مجلس 
تعلیق و سه ماه فرصت دیپلماسی داده شد. 
باید ببینیم در این سه ماه، طرف های برجام 
خواهند  استفاده  دیپلماسی  پنجره  این  از 

کرد یا خیر.
کرد:  تاکید  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
بعنوان  که  است  این  آژانس  به  توصیه من 
اظهارنظر  فنی  در چارچوب  فنی  نهاد  یک 
کرده و بی طرفی خود را حفظ کند. روابط 
خوب ایران و آژانس در همین چارچوب به 

خوبی می تواند ادامه پیدا کند.
خطیب زاده در پاسخ به سوالی مبنی براینکه 
ترکیه،  نشست  در  ایران  حضور  عدم  علت 
چه  دوحه  در  روسیه  درباره  قطر  و  روسیه 
قبال  در  ایران  سیاست  گفت:  است؟  بوده 
سوریه کاملا روشن است، ما همواره صدای 
از هر  بنابراین  بودیم  و دولت سوریه  مردم 
مردم  آلام  کاهش  به  که  منطقه ای  ابتکار 
سوریه منجر شود، استقبال می کنیم. از هر 
ابتکاری که به روند بازسازی سوریه و صلح 

دادمی، استقبال خواهیم کرد.
روند  یک  آستانه  روند  کرد:  تاکید  وی 
را داشته  نتایج خودش  و  است  جداگانه ای 
در  که  بوده  روندی  ترین  موفق  و  است 
وزیر  است.  گرفته  شکل  سوریه  موضوع 
خارجه روسیه هم گفته این نشست کمکی 

برای فرآیند آستانه است نه جایگزین آن.
به  پاسخ  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
کشتی های  به  حملات  درخصوص  سوالی 

گفت:  صهیونیستی،  رژیم  ردپای  و  ایرانی 
دراین  مسلح  نیروهای  کل  ستاد  باید 
خصوص اظهار نظر کند اما جایی که حمله 
رژیم  سوی  به  را  اتهام  انگشت  داده  رخ 
رفتارهای  می کند.  متوجه  صهیونیستی 
تجاوزکارانه و خوی این رژیم به این فرض 

اضافه می شود.
روی  منطقه  زمانی  هر  گفت:  خطیب زاده 
ناآرامی  صهیونیستی  رژیم  ببیند،  آرامش 
ایجاد کرده است زیرا تمام حیات و ممات 
ناآرامی جسته  و  بحران، جنگ  در  را  خود 
و  بحران  شرایط  در  می کند  فکر  و  است 
جنگ می تواند ادامه حیات نامشروع خودش 

را داشته باشد.
وی افزود: اگر برای ایران مشخص شود که 
خرابکارانه  عملیات  این  در  طرف ها  کدام 
مدنظر  را  گزینه ها  تمامی  داشته اند،  دست 
قرار می دهد و از همه گزینه ها برای دفاع از 

حقوق خود استفاده خواهد کرد.
پاسخ  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
با  روادید  تسهیل  درخصوص  سوالی  به 
گفت:  ایران،  تمدنی  حوزه  کشورهای 
تحت  را  طرح ها  از  بسیاری  کرونا  وضعیت 
از  یکی  ولی  است  داده  قرار  خودش  تاثیر 
گفتگوهای بسیار نزدیک با کشورهای جهان 
پیام  است.  بوده  مردمی  مراودات  نوروز، 
نوروز همین پیوستگی و نزدیکی ها است. با 
برخی کشورها پیش از کرونا توافقات خوبی 

داشتیم.
به  نمره ای  چه  اینکه  درباره  زاده  خطیب 
می   ۱۳۹۹ سال  در  دیپلماسی  دستگاه 
دهید؟ گفت:  این مردم عزیزمان هستند که  

باید نظر بدهند.
و  فراز  پر  داد: سال ۱۳۹۹ سال  ادامه  وی 
نشیبی بود. آمریکا در میانه فراگیری کرونا 
تمامی تلاش خود را کرد که جنگ اقتصادی 
و تمام عیار علیه مردم ایران را به اوج خود 
تجارت  و  را محدود  ایران  برساند. مرزهای 
ایران را به صفر برساند. اما به فضل الهی و 
مردم،  مقاومت  و  گرفته  تلاش های صورت 
شکست  یک  به  تبدیل  اکثری  حد  فشار 

حداکثری برای آنها شد.
خطیب زاده ادامه داد: در طول سال ۱۳۹۹ 
نهادهای  همه  کنار  در  دیپلماسی  دستگاه 
تا  کرد  تلاش  گمنامان  و  مردم  و  نظام 
تلاش های آمریکا بی اثر شده و به شکست 
حداکثری برای مجرمان این سیاست تبدیل 

شود.
سخنگوی وزارت امور خارجه گفت: دستگاه 
به رغم  و  توان و تلاش  تمام  با  دیپلماسی 
همه کاستی ها جا دارد از ملت غیور ایران 
که  آنگونه  شرایط  که  کند  عذرخواهی 
شایسته آنهاست، نیست. اما ما اقداماتی را با 

جدیت انجام دادیم که اگر روزی بتوانیم آن 
را منتشر کنیم شکوه و عظمت آن را مردم 

ایران بیشتر خواهند دید.
خطیب زاده ادامه داد: امیدوارم سال ۱۴۰۰ 
سال خوبی برای مردم ایران و گشایش های 
بهتر باشد. گشایش هایی که تنها به دست 

ملت ایران و در درون اتفاق می افتد.
وی درباره ادعای آمریکا در خصوص دخالت 
ایران در حمله اخیر به پایگاه های این کشور 
در عراق اظهار داشت: این اقدامات در این 
زمان بسیار مشکوک است و از دولت عراق و 
وزیر خارجه عراق خواستیم به روشنی آمران 
و عاملان را معرفی کنند. ثبات عراق برای 
ثبات منطقه بسیار مهم است و آنهایی که به 
دنبال بی ثباتی در عراق هستند نمی خواهند 

منطقه روی آرامش را ببیند.
کشتی  به  حمله  درباره  خطیب زاده 
کانتینربر ایرانی، گفت: با توجه به موقعیت 
رژیم  سوی  به  اتهام  انگشت  جغرافیایی 
صهیونیستی است، رژیم اشغالگر قدس در 
طول دهه های گذشته هیچ روزی نبوده که 
و  توطئه ها  باشد.  نکرده  و خونریزی  جنگ 
طراحی هایی برای ناامن کردن منطقه داشته 
و اینها اسناد روشنی از فعالیت های این رژیم 
در منطقه است. ریشه بحران های غرب آسیا 
منطقه  به  رژیم  این  که  شد  اغاز  روزی  از 

تحمیل شد.
ایران ندای  افزود:  سخنگوی وزارت خارجه 
ترور، وحشیگیری و  با همین خوی  مقابله 
خونریزی این رژیم سر می دهد و با قدرت 
دارد.  قرار  رژیم  این  مقابل  در  صلابت  و 
موضوع اصلی جهان اسلام همواره فلسطین 
تمامی  ایران  و  بود  خواهد  و  هست  بوده، 
گزینه ها را برای دفاع و صیانت از منافع خود 
ایران لحاظ کرده و در  در منطقه و داخل 
مورد امنیت ملی خود نه تردید داشته و نه با 

کسی مصالحه کرده است.
نازنین  پرونده  وضعیت  آخرین  درباره  وی 
این یک پرونده قضایی است  زاغری گفت:  
کرده  طی  را  خود  مراحل  دادگاه  در  که 
است. بیشترین کمک به چنین پرونده هایی 
به  است.  آن  کردن  سیاسی  از  جلوگیری 
دولت انگلیس توصیه می کنم یک بار مسیر 
اجازه  و  رفته  را  موضوعات  کردن  سیاسی 
دهد این موضوع در مسیر قضایی خود طی 

شود.
دولت  گفت:  خارجه  وزارت  سخنگوی 
انگلیس چندین بار به تعهدات خود عمل 
نکرده و ایجاد مشکلاتی را به همراه داشته 
است. به افرادی ویزا داده اما در بدو ورود 
نشان  این  و  است  کرده  دیپورت  را  آنها 
نهایت تلاش خود  انگلیس  می دهد دولت 

را کرده که آرامش برنگردد.

تنش ها  افزایش  دلیل  درباره  خطیب زاده 
تلاش  و  صهیونیستی  رژیم  و  ایران  میان 
خاطرنشان  ایران  به  زدن  اتهام  برای  آنها 
کرد: رژیم اشغالگر قدس در طول دهه های 
جنگ،  که  نبوده  روزی  هیچ  گذشته، 
لیست  باشد.  نداشته  ترور  و  خون ریزی 
بلندی از ترور و توطئه داشته است. اینها 
اسنادی از فعالیت های مخرب از سوی این 

رژیم است.
وی افزود: ایران همه گزینه ها برای صیانت 
از خود را مدنظر دارد و در موضوع امنیت 
ملی نه تردید دارد و نه با کسی مصالحه 
که  می دانند  اسرائیل  مسئولان  می کند. 

ایران چگونه از خود دفاع می کند.
سخنگوی وزارت  امور خارجه درباره رفع 
تشخیص  مجمع  در   FATF از  ابهامات 
مصلحت نظام و سخنان اخیر دبیر مجمع 
این خصوص،  نظام در  تشخیص مصلحت 
خارجه  امور  وزارت  و  دولت  موضع  گفت: 
درباره FATF روشن است. هر وقت از ما 
بیان  را  به دقت نظرمان  نظری خواستند، 
کردیم. باید در فضایی تکنیکی و حرفه ای 

موضوع جلو برود.
احزاب  همه  از  کرد:  تصریح  زاده  خطیب 
سیاست  می خواهم  سیاسی  جریان های  و 
و  جریانی  تمایلات  گروگان  را  خارجی 
حزبی خود نکنند. موضوع سیاست خارجی 
موضوع امنیت ملی است و این مسئله نباید 

موضوع بده بستان های داخلی قرار بگیرد.
وی درباره اظهارات اخیر جک استرو وزیر 
بازداشت  درباره  انگلیس  اسبق  خارجه 
موضوع  حل  برای  که  ایرانی  هیات  یک 
طلب های ایران از انگلیس در فرودگاه لندن 
در سال ۲۰۱۳ گفت: جزییات این داستان 
به  بار  انگلیس چندین  دولت  نمی دانم.  را 
را  مشکلاتی  و  نکرده  عمل  خود  تعهدات 
از جمله همان داستانی  ایجاد کرده است 

که جک استرو گفته است.
است.  درست  موضوع  اصل  گفت:  وی 
دولت انگلیس بیش از چند بار به افرادی 
دیپورت  ورود  بدو  در  است،  داده  ویزا  که 
نشان می دهد که  این مسئله  کرده است. 
دولت انگلیس نمی خواهد آرامش به روابط 

دو کشور بازنگردد.
درباره  سوالی  به  پاسخ  در  خطیب زاده 
سفید  کاخ  ملی  امنیت  مشاور  اظهارات 
و  مستقیم  صورت  به  آمریکا  با  گفت: 
مسیر  و  نمی کنیم  گفت وگو  غیرمستقیم 
از  آمریکا  است.  روشن  کاملا  دیپلماسی 
برجام خارج شده و باید شرایطی را بپذیرد 
آن  و  نکند  تکرار  را  این مسیر  که مجددا 
زمان می شود در چارچوب برجام صحبت 

کرد.

پاسخ حمله به کشتی ایرانی را می دهیم
خبر

بررسی طرح »جمعیت و تعالی 
خانواده« بعد از ۱۰ سال تأخیر

قالیباف از بررسی طرح »جمعیت و تعالی خانواده« بعد از ۱۰ سال 
قرار  مجلس  کار  دستور  در  قانون جمعیت  گفت:  و  خبرداد  تأخیر 

گرفته است.
 محمدباقر قالیباف  در سومین روز از همایش ملی »هوای نو« که هم 
اکنون در سالن همایش های بین المللی صدا و سیما در حال برگزاری 
است، اظهار داشت: مجلس شورای اسلامی به موضوع مردمی سازی 
در همه اوضاع حکمرانی بخصوص در دو موضوع اقتصاد و فرهنگ 

مصمم است.
عرصه های  همه  در  مردم  نقش  به  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
انقلاب اشاره و عنوان کرد: ریشه و اساس همه نابسامانی ها ناشی از 
حذف مردم در اداره کشور است. در مجلس یازدهم به تحقق چهار 
رویکرد شفاف سازی، هوشمند سازی، مردمی سازی و کارآمدسازی 
مصمم هستیم و مردم می توانند این چهار موضوع را از مجلس مطالبه 

کنند.
وی درباره محرومیت زدایی و اشتغال زایی، عنوان کرد: مجلس شورای 
به مناطق  را  اولویت  اسلامی در زمینه محرومیت زدایی و اشتغال 
محروم با رویکرد حلقه های میانی اختصاص داده و این فعالیت فقط 

با روحیه و فعالیت جهادی امکان پذیر است.
اساسی  مشکل  امروز  گفت:  نیز  بودجه کشور  در خصوص  قالیباف 
ما در حوزه فرهنگی بلکه در کل کشور بودجه نیست بلکه بودجه 
آخرین مشکل محسوب می شود، مشکل اساسی ضعف در مدیریت 
ارتباط  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس  است.  بودجه  هزینه کرد  و 
تشکل های فرهنگی با کمیسیون های ذی ربط را حائز اهمیت دانست 
و گفت: تشکل های مردم نهاد لازم است به پرتال مجلس مراجعه 
کنند و موضوعات مربوطه را در آن مطرح کنند؛ این پرتال در راستای 
مردمی شدن راه اندازی شده است. وی با اشاره به فضای مجازی، 
تصریح کرد: وضعیت فضای مجازی را از این حالتی که در واقع هیچ 
سیاستی در آن اعمال نمی شود از طریق ساختار بودجه و تخصیص 

اعتبارات در ۱۴۰۰ مورد توجه قرار دادیم.
قالیباف در خصوص قانون جمعیت، اظهار داشت: قانون جمعیت نیز 
در دستور صحن است و کمیسیون مشترک تشکیل شده است. البته 
من معتقد بودم بحث مربوط به جمعیت در صحن بررسی شود چون 
و می طلبید در  بود  فرهنگی  و  اجتماعی  کاملًا  جمعیت یک بحث 

صحن مجلس مورد بررسی قرار می گرفت.
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه حمایت از نهادهای فرهنگی 
اجتناب ناپذیر است، بیان داشت: اینکه گفته می شود مجموعه های 
فرهنگی باید چندمنظوره باشند می طلبد ابتدا مجموعه های فرهنگی 
چند منظوره، تعریف و مشخص شود سپس پس از تأیید به صورت 

منظم فعالیت کنند.
قالیباف گفت: اگر ناف تشکل های مردمی با پول دولتی گره بخورد 
نیازمند  اینجا  در  ما  می کند  بدتر  را  اوضاع  که  است  ویروسی  این 
حلقه های میانی هستیم تا این حلقه های میانی تمرکز گرایی را از 
دولت کاهش دهند و هم بتوانند یک مبدل خوبی باشند برای اینکه 
این توده ها مدیریت شوند و مردم بتوانند مردم کار خودشان را انجام 

دهند.
رئیس مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه سازمان تبلیغات اسلامی 
یکی از دستگاه هایی است که می تواند در ایجاد حلقه های میانی ایفای 
نقش کند، عنوان کرد: سازمان تبلیغات امروز این مهم را ایجاد کرده 
باید  را  بار  این  که  کند  فکر  نباید  سازمان  می کند.  دنبال  را  آن  و 
خودش بردارد بلکه به ایجاد این حلقه های میانی که توسط مردم 

اداره می شود باید اهتمام داشته است.
هر  هستم  معتقد  بنده  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
مجموعه ای بخواهد کاری انجام دهد مشکل از آنجایی شروع می شود 
که مجموعه فلسفه وجودی خود را از دست بدهد. تشکل های دینی 
باید به عنوان فرزندان انقلاب خوب بدانند فلسفه وجودیشان چیست 
و چه وظیفه ای بر عهده دارند؟ حضرت آقا ۱۰ سال پیش در سالگرد 
رحلت امام مفصل درباره دشمن شناسی صحبت کردند و جان کلام 
ایشان این بود که آمریکا دشمن جمهوری اسلامی ایران است و باید 
آن را شناخت؛ حال سوال مطرح است برای مقابله با این دشمن باید 
چه اقدامی انجام داد؟ ایشان فرمودند مبارزه با این دشمن یک کلام 

بیشتر نیست آن هم کار است، کار است و کار.
وی افزود: کار جدای از بیگاری و سرکار گذاشتن دیگران است ما باید 
حواسمان باشد که دشمن ما کیست؟ و کسانی که مانع کار کردن 
می شوند در اصل به دشمن کمک می کنند، این عوامل را باید خوب 
شناخت. اولین مانع برای کار کردن در کشورمان است که در باورهای 
موفقیتی  هر  ما  شدیم،  تردید  دچار  مختلف  سطوح  در  خودمان 
داشتیم براساس سنت های الهی بود، بنابراین در اعتقاد و باورهای 
دینی خودمان باید به سنت های الهی اعتماد داشته باشیم و بدانیم 

که این سنت ها در معرض تغییر، تعطیل و تبدیل قرار نمی گیرد.
کرد:  عنوان  و  بیان  موفقیت  عنصر  دومین  را  باوری  مردم  قالیباف 
متأسفانه این باور ضعیف است، بنده معتقد هستم آن جمله ای که 
الهی  اساس سنت های  بر  می توانیم؛  ما  فرمودند  )ره(  امام خمینی 
این  از  این چهل سال  ما در طول  است.  بیان شده  باوری  مردم  و 
در  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس  گرفتیم.  فاصله  مهم  عنصر  دو 
پایان خاطرنشان کرد: مهمترین مانع برسر کار، نظام بروکراسی بی 
این  ربط و غیر قابل کنترلی است که در کشور حاکم شده است، 
بروکراسی به قدری سرکش و متمرکز شده که نمی توان آن را کنار 
زد، یکی از راه های کوچک کردن این بروکراسی همان مردم باوری 
است. بروکراسی متمرکز از یک طرف و ضعف و ناکارآمدی مدیریتی 
از سوی دیگر از موانع کار کردن محسوب می شود و این کارکردن 
جدای از شغل است. تشکل های فرهنگی باید با آن چهار رویکردی 
که در ابتدا بیان شد فعالیت کنددر این صورت هیچ موانعی نمی تواند 

مانع کار آنان شود.

گرانی ها سفره مردم را 
کوچک تر می کند

افسارگسیخته  وضعیت  از  مردم  گفت:  مجلس  در  نهبندان  مردم  نماینده 
قیمت ها ناراضی هستند که حاصل عدم اراده جدی برای برخورد با دلالان 
است.مصطفی نخعی در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی در تذکری خطاب 
به رئیس جمهور، گفت: متاسفانه گرانی ها بسیار افسارگسیخته است و گویا 
آنان  بازار آن چیزی است که در محافل  ارزیابی  معیار آقایان مسئول برای 
گفته می شود در حالی که آنان باید کف بازار را معیار ارزیابی خود قرار دهند.

وی بیان کرد: مردم از وضعیت افسارگسیخته قیمت ها بسیار ناراضی هستند و 
در آستانه شب عید نگرانی آنها از این جهت مضاعف شده چراکه قیمت ها به 
صورت لحظه ای درحال افزایش است.نماینده مردم نهبندان در مجلس شورای 
اسلامی تصریح کرد: این گرانی ها ناشی از سوءمدیریت و عدم اراده جدی برای 
برخورد با واسطه گران و دلالان است و متاسفانه گرانی ها روز به روز سفره مردم 
را کوچک تر می کند. نخعی تاکید کرد: مبادا برخی از آقایان در شرایط فعلی 

مشغول فعالیت های انتخاباتی شوند و مردم را فراموش کنند.
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اجرای  برای  اینکه  بیان  با  کشور  وزیر 
احزاب  گفت:  نداریم،  نگرانی  انتخابات 
باید  سیاسی  شخصیت های  و  گروه ها  و 
یک  و  شکوه  با  رقابت  یک  کنند  تلاش 

مشارکت بسیار خوبی داشته باشیم.
کشور  وزیر  فضلی  رحمانی  عبدالرضا   
در حاشیه نشست استانداران در آخرین 
یکشنبه سال ۱۳۹۹ که به صورت ویدئو 
با  و  کشور  وزارت  محل  در  کنفرانسی 
حضور وزیر جهاد کشاورزی برگزار شد، با 
بیان اینکه چهار موضوع اصلی درآخرین 
مطرح  استانداران  با  جاری  سال  جلسه 
شد، گفت: بحث امنیت هم از نظر امنیت 
عمومی و هم امنیت انتخابات مطرح شد 
و نهایتاً با توجه به اطلس امنیتی که برای 
مقرر  می کنیم  تعیین  همیشه  انتخابات 
شد همه استان ها با حساسیت این اطلس 
را پیگیری کنند و مرتب گزارش دهی و 
در  بحمدا…  شود.  انجام  گیری  گزارش 
شرایط  در  خاصی  مشکل  امنیتی  حوزه 
لطف  مرهون  را  این  که  نداریم  کنونی 
مردم  همراهی های  و  متعال  خداوند 

عزیزمان می دانیم.
بحث  مسئله  دومین  افزود:  کشور  وزیر 
نوروز  ایام  در  قیمت ها  و  ارزاق  تامین 
است. ما در وزارت کشور به عنوان مسئول 
ستاد هماهنگی اطلاع رسانی اقتصادی از 

۴ ماه قبل برآوردها و تحلیل ها را مرتب 
نگرانی  نقاط  و  کردیم  مطرح  دولت  در 
خودمان را هم مطرح کردیم با توجه به 
شرایط لازم بود استانداران در هماهنگی 
کامل با دولت، وزارت جهاد کشاورزی و 
تنظیم  بحث  کنند  کمک  صمت  وزارت 
پیش  دقت  با  استان ها  بر  نظارت  و  بازار 

برود.
وی ادامه داد: این موضوع با حضور وزیر 
شد  مطرح  جلسه   در  کشاورزی  جهاد 
استانداران هم مطالبی را عنوان کردند که 
امیدوارم این هماهنگی ها بتواند در روند 

کار مثبت واقع شود.
تصمیم  به  همچنین  فضلی  رحمانی 
جدیدی که در دولت گرفته شده است، 
جلسه  این  در  امروز  افزود:  و  کرد  اشاره 
مرزهای  از  کالا  ورود  امکان  شد  مطرح 
در  جمله  از  تر  سهل  شرایط  با  کشور 
موضوع ثبت سفارش و منشا ارزی صورت 
برقرار  زمینه  این  در  سهولت  که  بگیرد. 
استانداران  همه  کردیم  دعوت  می شود، 
تلاش کنند به ویژه استانداران مرزی که 
طور  به  اساسی  کالاهای  واردات  موضوع 
جدی پیگیری شود تا کمبودها در داخل 

جبران شود.
و  کرد  اشاره  انتخابات  موضوع  به  وی 
مهم  بسیار  موضوع  یک  انتخابات  گفت: 

الحمدا… که  است  کنونی  شرایط  در 
تاکنون تمام اقدامات مقدماتی، زمینه ها، 
گرفته  انجام  همکاری ها  و  هماهنگی ها 
هستید  جریان  در  که  همانطور  و  است 
است.  شوراها  نام  ثبت  پنجم  روز  امروز 
و  کارشناسان  متخصصین،  تمام  از  من 
تحصیلکردگان و کسانی که در حوزه های 
دارند،  تجربه  اجرایی  و  شهری  مدیریت 
تقاضا می کنم حتماً برای ثبت نام مراجعه 
این  در  جدی  خیلی  مشارکت  و  کنند 
زمینه داشته باشند. بقیه ثبت نام ها هم 
و  انجام خواهد شد  فروردین  از  مرور  به 
نگرانی خاصی در زمینه اجرای انتخابات 

که به عهده وزارت کشور است نداریم.
تقاضای  افزود:  راستا  این  در  وزیر کشور 

انتخابات  در  ما در حوزه مشارکت مردم 
رهبری  معظم  مقام  که  همانطور  است؛ 
موضوع مشارکت در انتخابات را به صورت 
خیلی جدی با تعبیر بسیار بلند و واژه های 
دستگاه ها  همه  کردند،  مطرح  معنی  پر 
پر  حضور  مقتضیات  کنیم  تلاش  باید 
شکوه مد نظر ایشان را بستر سازی کنیم.

داد:  ادامه  زمینه  همین  در  کشور  وزیر 
و  صدا  ارشاد،  وزارت  کشور،  وزارت 
گروه ها  و  احزاب  نگهبان،  شورای  سیما، 
و شخصیت های سیاسی باید تلاش کنند 
یک رقابت با شکوه و یک مشارکت بسیار 
این است در  خوبی داشته باشیم. تلاش 
این ایام باقی مانده همه سعی کنیم بستر 

انتخابات یک بستر مطلوب رقابتی باشد.

بابت اجرای انتخابات نگرانی نداریم

بصیرت جوانان ایرانی راهبردهای خبیثانه 
دشمنان را شکست داد

وزیر دفاع گفت: جوانان ما با بصیرت و دشمن شناسی، به امر رهبرشان 
راهبردهای خبیثانه دشمنان را شکست دادند.

مسلح  نیروهای  پشتیبانی  و  دفاع  وزیر  حاتمی  امیر  سرتیپ  امیر   
در نشست با مشاوران جوان وزارت دفاع با اشاره به جمعیت جوان، 
وزارت  اصلی  بدنه  به عنوان  که  انقلابی  و  حزب اللهی  و  دانشمند 
از  یکی  و  کشور  مباهات  مایه  را  آن  هستند،  خدمت  مشغول  دفاع 
دستاوردهای مهم انقلاب برشمرد و اظهار داشت: باید این عقبه عظیم 
دانشمندی و انقلابی با همت چندبرابر و رشد جامع، خود را برای آینده 

کشور آماده تر کنند.
وی با اشاره به انتظارات بسیار کشور از جوانان، گفت: انتظار می رود 
جوانان به این مقدار رشد که الحمدلله رشد خیلی خوبی است، قانع 
نشوند و با اهداف بلندتر و فکرهای بزرگ برنامه های اجرایی بزرگ و 
با همت راسخ، خود را برای آینده کشور آماده  عملیاتی بنویسند و 

کنند.
با اشاره به اقدامات ارزنده ای که به رغم همه تحریم های  وزیر دفاع 
ظالمانه در این دوران در کشور انجام شده است، رمز موفقیت را رهبری 
حکیمانه مقام معظم رهبری دانست که با تلاش و همت جوانان مومن 

و انقلابی و با اراده انجام شده است.
و  بصیرت  با  که  بودند  جوانان  این  اینکه  بر  تأکید  با  حاتمی  امیر 
را  دشمنان  خبیثانه  راهبردهای  رهبرشان  امر  به  دشمن شناسی 
شکست دادند، گفت: فرمانده معظم کل قوا بسیاری از این موفقیت ها 

و پیروزی ها را وعده داده بودند و این پیش بینی ها محقق شد.
وی با اشاره به راهبرد فشار حداکثری دشمن و اقدامات دشمنان در 
این مدت، بزرگ ترین دستاورد آن را بصیرت و ارتقاء شناخت مردم از 
دشمنان دانست و اظهار داشت: دیگر مکر آنان آشکار و روشن شده 
است و کسانی که شاید در ابتدا در دشمنی آن ها ذره ای تردید داشتند، 
امروز به واقع، به دشمنی آمریکا واقف شدند و این یکی از بزرگ ترین 
و مهم ترین تجربه هایی است که ملت ایران به دست آورد و مرحله 

جدیدی از رشد و بلوغ ملت بزرگ ایران رقم خورد.
و  فراز  کشور  می کنیم،  نگاه  که  امروز  کرد:  خاطرنشان  دفاع  وزیر 
نشیب های فراوانی را طی کرده است و ملت بزرگ و عزیز ایران در هر 

کدام از مراحل به بلوغ و رشد بالایی دست یافته است.



اقتصاد
اخبار

توانیر: صرفه جویی در مصرف گاز و 
برق ضروری است

شرکت توانیر در اطلاعیه ای هموطنان را به صرفه جویی در مصرف 
گاز و برق دعوت کرد.

به نقل از توانیر، پس از کاهش دمای هوا و لزوم صرفه جویی فوری 
در مصرف گاز و برق در کشور، شرکت توانیر در اطلاعیه ای مردم را به 

صرفه جویی در مصرف گاز و برق دعوت کرد.
در این اطلاعیه آمده است:

به دنبال استقرار موج جدید سرما در کشور به خصوص در نیمه شمالی 
کشور و محدودیت ایجاد شده در تأمین سوخت نیروگاه ها از تمامی 
امکان  با کاهش فوری مصرف گاز وبرق،  هموطنان عزیز تقاضا کرد 

تأمین انرژی برای همه هموطنان را فراهم کنند.
بهترین راهکار توصیه شده، کاهش یک تا دو درجه ای دمای منزل و 
محل کار، کاهش روشنایی و خاموش کردن وسایل گرمایشی و برقی 
غیر ضروری است با انجام همین چند راهکار ساده می توان از قطع 
انرژی یا بروز خاموشی در کشور به خصوص برای هموطنان در نیمه 
شمالی جلوگیری کرد. پیشاپیش از همراهی ارزنده تمامی مردم عزیز 

سپاسگزاری می شود.

نایب رئیس انجمن صنایع نساجی ایران 
شهید  پتروشیمی  شرکت  اگر  گفت: 
تندگویان، کف عرضه مواد اولیه صنایع 
را رعایت کند، مشکل کمبود  نساجی 
مواد اولیه تولید کنندگان این صنعت، 

حل می شود.
علیمردان  سیما،  و  صدا  از  نقل  به   
شیبانی با حضور در برنامه گفت و گوی 
شرکت  اگر  داشت:  اظهار  خبری  ویژه 
پتروشیمی شهید تندگویان، کف عرضه 
رعایت  را  نساجی  صنایع  اولیه  مواد 
تولید  اولیه  مواد  کمبود  مشکل  کند، 

کنندگان این صنعت، حل می شود.
نساجی  صنایع  انجمن  رئیس  نایب 
ایران با اشاره به این که پتروشیمی ها 
مواد اولیه خوبی از جمله پلُی استر را 
تولید می کنند، افزود: ۶۰ درصد مصرف 
صنعت نساجی پلی استر، حدود ۲۰ تا 
۳۰ درصد پنبه و ۱۰ درصد هم بقیه 

چیزهاست.
کارخانجات نساجی مواد اولیه ندارند

وی از تولیدکنندگان مواد اولیه پرسید: 
علت این که روز به روز به جای افزایش 
به  و  می دهید  کاهش  را  آن  عرضه، 
می کنید  عرضه  چکانی  قطره  صورت 

چیست؟
شیبانی افزود: مقایسه عرضه مواد اولیه 
مدت  به  نسبت  امسال  ماهه   ۱۰ در 
بدون  می دهد  نشان  پارسال،  مشابه 
استثنا، عرضه؛ مدام کاهش یافته است 
یابد،  افزایش  باید  عرضه  که  حالی  در 

زیرا تقاضا افزایش یافته است.
تولید  که  این  علت  کرد:  اضافه  وی 
کنندگان مواد اولیه، نرخ این مواد را هر 
هفته بر مبنای نرخ ارز، تعیین می کنند 
چیست؟ در حالی که هزینه کارگر، آب 

و برق و خوراک آن ها با ارز نیست.
نایب رئیس انجمن صنایع نساجی ایران 
با  نساجی  کارخانجات  اکنون  گفت: 
حدود ۶۰ درصد ظرفیت خود در حال 

کارند، زیرا مواد اولیه ندارند.
شیبانی افزود: در ۹ ماهه امسال از کل 
فروش دو هزار و ۹۶۰ میلیارد تومانی 
تندگویان؛  شهید  پتروشیمی  شرکت 
رقابتی  از  ناشی  تومان،  میلیارد   ۵۸۷
این  چکانی  قطره  عرضه  که  بوده 
جیب  از  و  کرده  ایجاد  را  آن  شرکت، 
کننده  مصرف  و  نساجی  صنعتگران 

نهایی، بیرون آورده است.
عرضه  که  زمانی  تا  کرد:  اضافه  وی 
مواد اولیه به اندازه کافی بود همه چیز 
عالی بود، اما به محض کاهش عرضه، 

مشکلات افزایش یافت.
طرح  بازار،  تنظیم  برای  صمت  وزارت 

»افُق« را کامل کند
انجمن  رئیس  ابهری  مهدوی  احمد 

حضور  با  نیز  پتروشیمی  کارفرمایان 
همه  اینکه  بر  تاکید  با  برنامه  این  در 
نگاه ما ابتدا به داخل و صنایع تکمیلی 
وضعیت  ملاحظات  به  گفت:  است، 
حاصل  ارز  داریم؛  توجه  کاملًا  کشور، 
از صادراتمان سه ماه طول می کشد تا 
در  را  آن  باید  وارد کشور شود سپس 
نیما عرضه و ریال را در داخل هزینه 
ما  ارز  است که  این در حالی  و  کنیم 
حال  در  ما  ارز  و  نمی خرند  درست  را 

انباشته شدن است.
خوراک  اینکه  بیان  با  ابهری  مهدوی 
تحویل  نیمایی  ارز  با  نیز  را  نیاز  مورد 
درصد   ۶ سالی  افزود:  می گیریم، 
شهید  پتروشیمی  شرکت  تولید  بر 

تندگویان افزوده شده است.
وی ادامه داد: میزان تولید پارسال این 
امسال  که  بود  تن  هزار  شرکت، ۴۹۶ 
به ۵۵۰ هزار تن افزایش خواهد یافت 
و سال آینده به ۶۵۰ هزار تن خواهد 

رسید.
مهدوی اضافه کرد: پارسال ۱۳۰ هزار 
شهید  شرکت  انبارهای  در  تن جنس 
تندگویان باقی ماند. همچنین در آبان 
دچار مشکلات فنی شدیم که آن را با 

فروش سلف جبران کردیم.
این که شرکت شهید  بیان  با  مهدوی 
است،  کشور  افتخار  موجب  تندگویان 
افزود: در تولیدات این شرکت، وقفه ای 
در  تن  هزار   ۴۰ اکنون  و  شد  ایجاد 
تولیدات خود عقب است و در فروردین 
جبران  را  ماندگی  عقب  این  کاملًا 

خواهد کرد.
حل  راهکارهای  از  یکی  گفت:  وی 
پتروشیمی  تکمیلی  صنایع  مشکل 
است که  این  نساجی  از جمله صنایع 
شهید  پتروشیمی  شرکت  تولیدات 
شود  تقسیم  آن ها  میان  تندگویان 
همچنین لازم است وزارت صمت برای 
تنظیم بازار، طرح »افُق« را کامل کند.

مهدوی افزود: با برنامه ریزی که انجام 

و  تولید  افزایش  با  آینده،  سال  دادیم 
حل  مشکلات  صادرات،  از  جلوگیری 

می شود.
کاهش تولید پت

محسن ترحمی سرپرست دفتر نساجی، 
پوشاک و سلولزی وزارت صنعت، معدن 
و تجارت نیز با بیان این که پلی استر، 
صنعت  اولیه  ماده  پرمصرف ترین 
نساجی،  صنعت  گفت:  است،  نساجی 
این  به  تن  هزار   ۳۰۰ حداقل  سالانه 
ماده نیاز دارد؛ ظرفیت های بیشتری هم 
وجود دارد و تا حدود ۵۰۰ هزار تن هم 

می تواند مصرف کننده این ماده باشد.
نساجی  »پتِ«  اینکه  بیان  با  ترحمی 
در شرکت شهید  امسال  ماهه  در ۱۱ 
کاهش  درصد  نیم  و   ۱۳ تندگویان، 
تولید داشت، افزود: در ۱۱ ماهه سال 
۹۸ تولیدش ۲۷۰ هزار تن بود که در 
۱۱ ماهه امسال به ۲۳۳ هزار تن رسید.

وی با بیان اینکه این کاهش تولید به 
کاهش ۲۰ درصدی عرضه، منجر شده 
است، ادامه داد: در کنار آن، حدود ۲۰ 
صادرات  امسال  ماه   ۱۰ در  تن  هزار 
انجام شد و این مسائل موجب التهاباتی 

شده است.
سرکوب تقاضا

ترحمی گفت: اواخر مهر امسال ۳۷ تا 
۴۰ درصد تقاضا را در این حوزه کاهش 
دادیم و به نوعی این تقاضا را سرکوب 

کردیم.
وی افزود: در دستورالعمل تنظیم بازار 
پتروشیمی که آخرین اصلاحیه آن در 
یکم دی امسال منتشر شد در کالاهایی 
که ملتهب است و نیاز به واردات دارد 
برای  پتروشیمی  صنایع  ملی  شرکت 
پیش  و  تصمیم می گیرد  موضوع،  این 
بینی شده است که تولیدکننده، واردات 
تأمین  را  بازار  و کسری  دهد  انجام  را 

کند.
و  پوشاک  نساجی،  دفتر  سرپرست 
سلولزی وزارت صنعت، معدن و تجارت 

کمیته  مصوبه  اساس  بر  کرد:  اضافه 
امسال  آبان  پتروشیمی، ۲۴  تخصصی 
قرار شد شرکت تندگویان، ۲۰ هزار تن 
انجام دهد و آخرین مصوبه  واردات را 
هم در بهمن امسال بود که بر مبنای 

آن قرار شد ۲۰ هزار تن وارد کند.
باید پت وارد کنیم

و  عملیات  معاون  جهرمی  جواد  سید 
نظارت بورس کالا هم با اشاره به این 
که در داخل کشور، کمبود پتِ داریم، 
آبان   ۲۴ در  تخصصی  کمیته  گفت: 
۹۹، واردات آن را تصویب کرد بنابراین 
تندگویان  شهید  پتروشیمی  شرکت 
نمی تواند به تنهایی نیاز داخل را تأمین 

کند.
فقط  را  پتِ  اینکه  بیان  با  جهرمی 
شرکت شهید تندگویان تولید می کند، 
افزود: تقاضا، مخدوش و سرکوب شده 
و تقاضای واقعی شرکت ها بیشتر است.

در  تندگویان  شرکت  کرد:  اضافه  وی 
انجام تعهدات خود به میزان ۴۵ هزار 
واردات  باید  بنابراین  دارد  تأخیر  تن 
به اندازه کافی انجام تا نیاز داخل رفع 

شود.
تن  و ۵۰۰  هزار  پنج  باید  عرضه  کف 

سابق برگردد
کننده  تولید  سیدکریمی  سیدمحمد 
نیز گفت: در نیمه اول امسال به رغم 
التهابات نرخ ارز، با عرضه هفته ای پنج 
بازار  در  آرامش  پتِ  تن   ۵۰۰ و  هزار 
حاکم بود، اما در نیمه دوم، این میزان 

عرضه به ۴۵۰۰ تن کاهش یافت.
شهید  پتروشیمی  شرکت  افزود:  وی 
تندگویان از مهر تا بهمن امسال حدود 
که  داشت  صادرات  پتِ،  تن  هزار   ۱۰

۳۵۰۰ تن آن در بهمن بود.
سیدکریمی ادامه داد: اگر این صادرات 
انجام نمی شد اکنون شاهد این التهابات 
نبودیم راه برگشت آرامش به بازار، این 
است که کف عرضه به همان پنج هزار 

و ۵۰۰ تن سابق برگردد.

نایب رئیس انجمن صنایع نساجی: 
کارخانجات نساجی مواد اولیه ندارند

گزارش

تسهیلات ۵۰ میلیون تومانی برای خرید 
فرش دستباف

رئیس مرکز ملی فرش گفت: فروش اقساطی فرش دستباف از سال ۱۴۰۰ 
شروع خواهد شد و هر خانواده ایرانی با حمایت صندوق کارآفرینی امید با 

حداکثر دریافت ۵۰ میلیون تومان تسهیلات می توانند فرش بخرند.
به نقل از وزارت صمت، روز گذشته تفاهم نامه سه جانبه صندوق کارآفرینی 
امید، مرکز ملی فرش ایران و بخش خصوصی برای توسعه اشتغال پایدار 
و حمایت از بازار فرش دستباف ایران امضا شد. این تفاهم نامه بین رئیس 
مرکز ملی فرش و مدیر عامل صندوق کار افرینی امید با حضور محمد امید 

معاون توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست جمهوری امضا شد.
فروش  گفت:  مراسم  این  حاشیه  در  ایران  فرش  ملی  مرکز  رئیس  رافع 
اقساطی فرش دستباف از سال ۱۴۰۰ شروع خواهد شد و هر خانواده ایرانی 
با حمایت صندوق کار افرینی امید با حداکثر دریافت ۵۰ میلیون تومان 

تسهیلات می توانند فرش دستباف خریداری کنند.
وی افزود: اگر هر خانواده ایرانی یک فرش دستباف خریداری کند بیش از 
یک میلیون اشتغال جدید ایجاد می شود که این حمایت از تولید داخلی و 

قالیبافان کشور خواهد بود.
روستاها،  ساکن  قالیبافان  درصد  اینکه ۸۰  به  اشاره  با  مسئول  مقام  این 
مناطق محروم و مرزی کشور هستند، گفت: خرید داخلی فرش دستباف 
در سال های اخیر کم رنگ شده، فرش دستباف در خانه های ایران دیده 
نامه امروز، موجب  نمی شود و جایگاه قبلی خود را ندارند، امضای تفاهم 
داده  هدیه  مردم  به  سرمایه ای  کالای  عنوان  به  دستباف  فرش  می شود 
شود. فرش دارای ارزش افزوده است و با خرید فرش دستباف از جوانان و 

تولیدکنندگان داخلی حمایت می شود.
که  می کند  تهیه  خصوصی  بخش  را  سامانه ای  اینکه،  بیان  با  رافع 
دستباف  فرش  صادرکنندگان  و  فروشنده  تولیدکننده،  از  کنسرسیومی 
که محصولات  اندازی می شود  راه  سایتی  داشت:  اظهار  تشکیل می شود، 
تولید شده فرش دستباف در آن به نمایش در می آید و فروشگاه های واقعی 
فروشگاه ها در سامانه مشخص  اسامی  و  بارگذاری  نام در سایت  با همان 
خواهد شد. خریداران و متقاضیان فرش دستباف از طرف صندوق کارآفرینی 
امید حداکثر ۵۰ میلیون تومان تسهیلات دریافت می کنند در صورتی که 
کارمند دولت باشند با داشتن چک کارمندی و در صورتی که کارمند نباشند 

شرایطی تسهیل خواهد شد تا هر ایرانی بتواند یک فرش دستباف بخرد.
ریاست  روستایی  مناطق  توسعه  معاونت  نامه  تفاهم  این  در  به گفته وی 
جمهوری نیز در بخش تولید فرش با هم افزایی دستگاه های اجرایی مانند 

جهاد کشاورزی به کمک این هنرصنعت می آید.

قیمت ارز کاهش یابد، قیمت مسکن هم 
افت می کند

معاون دفتر اقتصاد مسکن وزارت راه و شهرسازی گفت: اگر در سال 
آینده نرخ ارز ثبات داشته باشد قیمت مسکن هم ثابت خواهد ماند 
و در صورت کاهش نرخ ارز، می توانیم حتی کاهش قیمت مسکن را 

هم شاهد باشیم.
 علی قائدی در یک برنامه رادیویی اظهار داشت: شرایط فعلی اقتصادی 
باعث شده که نتوانیم آن چنان که باید در حوزه تولید مسکن موفق 
عمل کنیم ولی هر طرحی که قرار است انجام شود هم نیاز به کمک 

مردم دارد و هم توانایی و کمک بانک ها را باید سنجید.
وی ادامه داد: مثلًا در بخش مسکن ملی مردم باید آورده ای داشته 
باشند و وزارت راه و شهرسازی نمی تواند همه هزینه را تقبل کند و 
متأسفانه شرایط اقتصادی باعث شد مردم در تأمین آورده هایشان با 

مشکل مواجه شوند.
دولت چه مداخلاتی در بازار مسکن داشت؟

قائدی در پاسخ به این سوال که مداخلات دولت بازار را به این روز 
انداخته است یا خیر گفت: همین امسال را که بخواهیم در نظر بگیریم 
دار  به خانه  باید در زمینه کمک  اقداماتی که  توانش  دولت در حد 
شدن مردم را انجام داده است مثلًا طرح مسکن ملی را شروع کرد و 
همچنین برای هزینه اجاره افرادی که اجاره نشین هستند با وام ودیعه 

مسکن کمک کرد.
این مقام مسئول در وزارت راه و شهرسازی گفت: تمام مسؤلیت حوزه 
مسکن با وزارت راه و شهر سازی است اما ما منابع مالی ثابت نداریم که 
بتوانیم سالانه روی آن حساب باز کنیم البته مجلس شورای اسلامی 
طرح صندوق ملی مسکن را ارائه داده که می تواند در این زمینه به 

ما کمک کند.
وی در خصوص تأمین مالی این صندوق هم گفت: تأمین مالی این 
صندوق از مالیات هایی است که در بخش مسکن اخذ می شود و قبلًا 
این  با  است  قرار  ولی  می رفت  دیگر  جاهای  در  مسکن  مالیات  این 
صندوق این مالیات ها و اقساط بازگشتی مسکن مهر و پول حاصل از 

فروش زمین هایمان به این صندوق بیاید.
اراضی مسکن ملی عمدتاً خارج از شهر است

قائدی در خصوص زمین های مسکن ملی هم گفت: زمین هایی که 
در اختیار ما قرار داده می شود عمدتاً خارج از شهر است و زمین های 
مرغوب دست بخش های خصوصی است که دولت نمی تواند به آنها 
ورود کند. در بخش تأمین مسکن برای افراد کم درآمد در دنیا هم 
خارج از شهرها برایشان مسکن می سازند و این موضوع عجیبی نیست 
در حال حاضر ۷۸۰ واحد داریم که به دلیل نبود امکانات زیر بنایی 

نمی توانیم آنها را تحویل دهیم.
وی اظهار داشت: تا کنون نهادی که هماهنگ کننده نهادهای دیگر 
برای ساخت مسکن باشد وجود نداشت اما مجلس خوشبختانه شورای 
گرفته  شورا  این  در  که  تصمیماتی  که  داد  تشکیل  را  مسکن  عالی 

می شود برای همه ارگان ها لازم الاجرا است.
کارشناس اقتصاد مسکن در خصوص تأمین زمین پاسخ داد: مجلس 
شورای اسلامی طرحی تصویب کرده است که ارگان ها مکلف هستند 
در صورت نیاز وزارت راه زمین های تحت اختیار را به این وزارتخانه 
واگذار نمایند ولی این اقدام تأثیر چندانی در تأمین زمین نمی گذارد 
ایم که  ولی ما در اطراف شهرهای بزرگ شهرک هایی را پیدا کرده 

می توانند در بحث تأمین زمین کمک خوبی به ما کنند.
هزینه نوسازی هر واحد فرسوده ۳۰۰ تا ۴۰۰ میلیون تومان

وی ادامه داد: یک واحدی که می خواهد نوسازی شود حداقل ۳۰۰ 
تا ۴۰۰ میلیون تومان هزینه دارد و خانواده کم درآمد توان یک جا 
پرداخت کردن این هزینه ها را ندارد و حتی اگر ما بخواهیم وام هم به 

آنها بدهیم توان پرداخت اقساطش را ندارند.
معاون دفتر برنامه ریزی و اقتصاد مسکن وزارت راه و شهرسازی گفت: 
اگر در سال آینده ثبات نرخ ارز را داشته باشیم قیمت مسکن هم ثابت 
خواهد ماند و اگر نرخ ارز کاهشی باشد می توانیم حتی کاهش قیمت 

مسکن را هم شاهد باشیم.
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کاهش ۱۰ درصدی ارزش تجارت ایران با 

اتحادیه اوراسیا

با کشورهای  ایران  خام  نفت  احتساب  بدون  کالایی  تجارت  ارزش 
عضو اتحادیه اوراسیا طی ۱۱ ماه نخست سال ۹۹، حدود ۱.۹ میلیارد 
دلار بوده که نسبت به مدت زمان مشابه سال ۹۸، حدود ۹.۴ درصد 

کاهش یافته است.
به گزارش اتاق بازرگانی تهران، ارزش تجارت کالایی بدون احتساب 
نفت خام ایران با کشورهای عضو اتحادیه اوراسیا طی ۱۱ ماه نخست 
۱۳۹۹، حدود ۱.۹ میلیارد دلار بوده که نزدیک به ۳ درصد از کل 
ارزش تجارت ایران طی ۱۱ ماهه ۱۳۹۹ را تشکیل می دهد و نسبت 
یافته  زمان مشابه سال ۱۳۹۸، حدود ۹.۴ درصد کاهش  به مدت 

است.
طی ۱۱ ماه نخست ۱۳۹۹، حدود ۲.۴ میلیون تن کالا بدون احتساب 
نفت خام به ارزش ۹۳۳ میلیون دلار )۳ درصد از کل ارزش صادرات 
کالایی )بدون احتساب نفت خام( به کشورهای عضو اتحادیه اوراسیا 
صادر شده که نسبت به مدت مشابه سال ۱۳۹۸، به لحاظ وزنی و 
ارزشی به ترتیب با کاهش ۱۷ درصدی و ۴ درصدی همراه بوده است.

واردات کالایی ایران نیز طی مدت مذکور از کشورهای عضو اتحادیه 
بوده )۳  ارزش یک میلیارد دلار  به  اوراسیا حدود ۲.۹ میلیون تن 
درصد از کل ارزش واردات کالایی( که نسبت به ۱۱ ماه ۱۳۹۸ به 
لحاظ وزنی افزایش یک درصدی را تجربه کرده و به لحاظ ارزشی 

حدود ۱۴ درصد کاهش یافته است.

وزیر صمت گفت: خط ۴ پروژه انتقال آب 
استان های  به  عمان  دریای  و  فارس  خلیج 
شرقی و فلات مرکزی،سبب آبادانی بیشتر 
مهم  پروژه های  استفاده  و  مکران  سواحل 
مستقر در این منطقه ژئوپلتیکی از این آب 

است.
 به نقل از وزارت صمت، علیرضا رزم حسینی 
در آئین بهره برداری و آغاز عملیات اجرایی 
طرح انتقال آب خلیج فارس و دریای عمان 
ایران  به استان های شرقی و فلات مرکزی 
امروز ۲۴ اسفند را یکی از روزهای ماندگار و 
تاریخی در تاریخ چند هزار ساله کهن ایران 
با همه  امسال  نامید و اظهار داشت:  زمین 
تنگناها و تحریم های ظالمانه دشمنان اما با 
به ثمر نشستن رویایی ناباورانه انتقال آب از 
دریا به صحرا سالی ماندگار در تاریخ تابناک 

ایران خواهد بود.
وی با بیان اینکه قطعه اول خط انتقال آب از 
هرمزگان به معادن گل گهر در استان کرمان 
آبان ماه امسال افتتاح شد، بیان کرد: امروز 
از گل گهر به مس  قطعه ۲ و ۳ این خط 
سرچشمه به طول ۱۵۰ کیلومتر و از مس 
سرچشمه به اردکان به طول ۵۵۰ کیلومتر 

و در کل با طول خط انتقال ۸۲۰ کیلومتر از 
خلیج فارس تا اردکان افتتاح می شود.

رئیس  تأکیدات  به  اشاره  با  همچنین  وی 
جمهور در خصوص این پروژه گفت: رئیس 
بودند که  از مسئولین خواسته  نیز  جمهور 
بخش خصوصی را در تولید آب برای ایجاد 
تشویق  دولت  دخالت  بدون  مبادله ای  بازار 

کنند.
کرد:  اضافه  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
با انتقال ۸۲۰ کیلومتر )خط اول( همزمان 
به  هرمزگان  از  مسیر  همین  از  دوم  خط 
خراسان  و  جنوبی  خراسان  استان های 
کیلومتر  و ۵۵۰  هزار  یک  به طول  رضوی 

خواهد رفت.
البته حدود ۳۵  کرد:  یادآوری  رزم حسینی 
کیلومتر   ۴۰۰ طول  به  خط  این  از  درصد 
انجام شده است که نکته حائز اهمیتی است.

وی با اشاره به خط سوم از این انتقال ادامه 
داد: خط سوم از استان هرمزگان به اصفهان 
که  رفت  خواهد  کیلومتر   ۹۲۰ طول  به 
نیز صورت  آن  انجام  برای  اجرایی  اقدامات 

گرفته است.
تصریح  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 

استان  برای  نیز  انتقال  چهارم  خط  کرد: 
تا  چابهار  مسیر  از  بلوچستان  و  سیستان 
زابل به طول ۸۲۰ کیلومتر خواهد بود که 
و  معدنی  صنایع  بزرگ  شرکت های  توسط 

پتروشیمی انجام می شود.
به  اشاره  با  همچنین  حسینی  رزم 
دستاوردهای این ابر پروژه مهم و استراتژیک 
تحول  جدید،  و  پایدار  آب  تأمین  گفت: 

شرکت های  فعالیت  به  توجه  با  اقتصادی 
بزرگ معدنی و پتروشیمی در مسیر انتقال، 
تثبیت  متوازن،  توسعه  و  زدایی  محرومیت 
از  جلوگیری  و  کشور  شرق  در  جمعیت 
مهاجرت و حاشیه نشینی، اشتغال پایدار و 
استفاده شهرک ها و نواحی صنعتی در طول 
ابر  مسیر از آب پایدار از دستاوردهای این 

پروژه ملی می باشد.

وزیر صمت : آبادانی هر چه بیشتر سواحل 
مکران با خط ۴ انتقال آب

رئیس اتاق اصناف تهران: روزانه فقط 
۲۰۰ تن مرغ در تهران عرضه می شود

رئیس اتاق اصناف تهران با بیان اینکه مرغ زنده، کیلویی ۲۴ هزار تومان به 
فروش می رسد، گفت: نیاز روزانه مرغ تهران ۱۰۰۰ تن است، اما حدود ۲۰۰ 

تن در روز توزیع می شود.
بازار  روزانه  وضع  به  اشاره  با  تلویزیونی  برنامه  یک  در  نوده فراهانی  قاسم 
میدان گوشت میدان بهمن و منطقه تهرانپارس، اظهار داشت: نیاز روزانه 
مرغ تهران ۱۰۰۰ تن است، اما حدود ۲۰۰ تن در روز توزیع می شود و از 
طرف دیگر مشاهده شده است مرغ زنده، کیلویی ۲۴ هزار تومان به فروش 

می رسد.
رئیس اتاق اصناف تهران با بیان اینکه نباید به مردم دروغ گفت، افزود: مردم 
در طول ۸ سال دفاع مقدس با همه کمبودها ساخته اند لذا بهتر است به 

جای دروغ گفتن بگوییم کمبود مرغ وجود دارد.
وی افزود: در شأن مردم و انقلاب اسلامی نیست که مردم برای تهیه مرغ و 
روغن در صف بایستند لذا نباید برای تحویل کالای مورد نیاز مردم، کالای 

تحمیلی به مشتری داده شود.
رئیس اتاق اصناف تهران با اشاره به تجربه برپایی نمایشگاه های شب عید 
در سال های گذشته، گفت: قرار شد که واحدهای صنفی با گرفتن مجوز 

اتحادیه خود، بازار فوق العاده شب عید را با تخفیف ویژه برپا کنند.
نوده فراهانی با بیان اینکه حرف اصلی در بازار را عرضه و تقاضا می زند، 
گفت: وقتی مردم احساس کمبود کالا می کنند اقدام به ذخیره سازی و انبار 
مواد غذایی در منزل می کنند لذا باید نگرانی مردم از احتمال کمبود کالا را 
بر طرف کرد و باید بازار را طوری مدیریت کنیم که مردم احساس کمبود 

در هیچ زمینه و مرحله ای نکنند.
رئیس اتاق اصناف به روُسای اتحادیه میوه و تره بار هشدار داد که میادین 

میوه و تره بار، میوه را بدون فاکتور به مغازه داران سطح شهر ارائه نکنند.
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اجتماعی
خبر

کاهش ۱۴ درصدی تصادفات در پایتخت/ 

محدودیت های شبانه ادامه دارد

درصدی  کاهش ۱۴  از  بزرگ  تهران  راهور  پلیس  رئیس 
های  محدودیت  گفت:  و  داد  خبر  پایتخت  در  تصادفات 

شبانه در ایام نوروز هم برقرار است.
با خبرنگاران   سردار محمد حسین حمیدی در نشست 
رؤسای  جمع  در  بزرگ  تهران  راهور  پلیس  کرد:  اظهار 
پلیس راه سراسر کشور روز گذشته مورد تقدیر قرار گرفت 
برای  را  بزرگ  تهران  تصادفات  کاهش  نخست  رتبه  زیرا 
بین شهرهای کشور در  و  پیاپی حفظ کرد  دومین سال 
تصادفات  کاهش  در  را  نخست  رتبه  درون شهری  حوزه 
کسب کرد.وی افزود: به رغم شرایط متفاوت و اینکه در 
برخی مواقع حوادث به طور مثال در حوزه موتورسیکلت 
کاهش پیدا کرد اما سرجمع آمار فوتی های سوانح رانندگی 
در شهر تهران در سال جاری نسبت به مدت مشابه سال 

گذشته ۱۴ درصد کاهش داشت.
سردار حمیدی بیان کرد: پلیس برای حفظ ایمنی مردم 
باید  داشت،  ویژه ای  تلاش های  کرونا  با  مقابله  حوزه  در 
اعلام کنم چند نفر از همکاران بنده بر اثر ابتلاء به این 
بیماری فوت کردند. رئیس پلیس راهور تهران بزرگ گفت: 
مردم باید در ایام پایانی سال دستورالعمل های بهداشتی را 
رعایت کنند، چرخش سفرها ترافیک را بیشتر و کار را برای 

همکاران بنده سخت تر می کند.
ادامه داد: در چند روز آینده خریدهای شب عید را  وی 
داریم، ترافیک سنگین تر است همچنین زیارت اهل قبور را 

در پنج شنبه و جمعه آخر سال خواهیم داشت.
سردار حمیدی بیان کرد: در روز ولادت حضرت علی )ع( 
هزار   ۵۰۰ )حدود  خودرو  دستگاه  هزار   ۱۰۰ به  نزدیک 
نفر( وارد بهشت زهرا شدند، برآورد ما برای پنجشنبه و 
جمعه آخر سال نیز همین است که خود را آماده کرده و 
با سازمان بهشت زهرا جلسه ای برگزار کردیم، ان شاءالله در 
این دو روز بدون دغدغه سپری کنیم.رئیس پلیس راهور 
تهران بزرگ گفت: در تعطیلات نوروز نیز شرایط متفاوتی 
معابر  شدن  خلوت  دلیل  به  سرعت ها  داشت،  خواهیم 
بالا می برد، خلوتی شب دلیلی بر افزایش سرعت نیست، 

دوربین ها ضمن کالیبره شدن تخلفات را رصد می کنند.
وی در پایان تاکید کرد: تعطیلی ایام نوروز ربطی به لغو 
محدودیت ها  این  و  ندارد  شبانه  تردد  محدودیت های 

همچنان ادامه دارد.

بودجه  از  درصد   ۴۰ گفت:  تهران  شهردار 
عمومی  نقل  و  حمل  به  شهرداری   ۱۴۰۰
تخصیص یافته است اما اصلی ترین راه تأمین 
منابع مالی شهرداری، اوراق مشارکت است 

و ما نگران اوراق مشارکت ۱۳۹۹ هستیم.
مراسم  در  تهران  شهردار  حناچی،  پیروز   
 ۳۱ کامل  »بازسازی  نامه  تفاهم  امضای 
نوسازی ۱۰  تهران«، »طرح  رام قطار مترو 
هزار دستگاه تاکسی فرسوده شهر تهران« و 
»انعقاد خرید ۱۰۵ دستگاه واگن قطار مترو« 
با گرامیداشت یاد شهید حاج قاسم سلیمانی 
از وی قل قول کرد: »در هر بحرانی فرصتی 
بحران ها  این  در  که  فرصتی  است.«  نهفته 
نهفته بیشتر از تهدیدهای جاری است. پروژه 
است.  موضوع  این  مصداق  مترو  ملی  قطار 
قطار  آن  موازات  به  و  ملی  شهری  قطاری 
بین شهری توسط مجموعه ها دخیل تعقیب 

می شود.
از  بسیاری  در  گفت:  تهران  شهردار 
کشورهایی که از آنان کمک گرفته می شود 
سازنده شده اند.  ملی،  قطار  پروژه  با همین 
باید پشتیبانی لازم از تولید انبوه قطار ملی 

صورت گیرد.
تهران،  هوای  آلودگی  معضل  درباره  وی 
گفت: از نگاه شهروندان و تجربیات جهانی، 
کلانشهرها  همه  اصلی  مشکل  هوا  آلودگی 
است. کلانشهرها اغلب برای حل این مشکل 
بسیاری  مدت  بلند  و  مدت  کوتاه  اقدامات 
نقل  و  حمل  توسعه  اما  می دهند  انجام  را 
در  عمومی  برنامه  یک  عنوان  به  عمومی 
حداقل های  می شود.  تعقیب  جهان  سراسر 
توسعه حمل و نقل عمومی در شبکه مترو 
دنبال می شود که این برنامه در کشور ایران 

هم وجود دارد.
مدیریت  هدف  تهران؛  شهردار  گفته  به 

سفرهای  درصد   ۵۰ که  است  این  شهری 
درون شهری با مترو صورت پذیرد و فاصله 

زمانی قطارها به دو و نیم دقیقه برسد.
وی با بیان اینکه ۴۰ درصد از بودجه ۱۴۰۰ 
عمومی  نقل  و  حمل  به  تهران  شهرداری 
تخصیص پیدا کرده است، افزود: اصلی ترین 
اوراق  شهرداری،  مالی  منابع  تأمین  راه 
مشارکت است. مدیریت شهری نگران اوراق 
مشارکت ۱۳۹۹ است چرا که پس از یافتن 
بانک عامل، مشکلات مدیریت شهری آغاز 

می شود.
حناچی در ادامه اعلام کرد: امروز دو ایستگاه 
مترو، خاتمه سال دو ایستگاه دیگر و در سال 
خواهد  افتتاح  مترو  ایستگاه  چهار   ،۱۴۰۰
شد. وی ضمن اشاره به کاهش درآمدهای 
که  جاری  شرایط  در  گفت:  شهرداری، 

ویروس کرونا همه شهرهای جهان را تحت 
لندن  داده است. شهرداری  قرار  تأثیر خود 
کمک  دولت  از  یورو  میلیون  چند  حدود 
گرفته است. هزار و ۱۰۰ مرکز ورزشی در 
به علت شرایط  دارد که  تهران وجود  شهر 
کرونایی تعطیل شده و این درحالی است که 
پرداخت  آن  کارمندان  مزایا  و  حقوق  باید 
شود. راه بسیار سختی را پشت سر گذاشتیم 
فشار  این  باید  دولت  حمایت های  با  که 

کاهش یابد.
شهردار تهران با بیان اینکه با بهره برداری هر 
ایستگاه حدود ۳۰ هزار نفر به مسافران مترو 
تبادلی  ایستگاه  اگر  افزود:  می شود،  افزوده 
باشد این عدد به ۵۰ هزار نفر می رسد. به 
علت عجله در بهره برداری از خطوط مترو، 
است؛  نشده  توجه  ملزومات  از  بسیاری  به 

نیستند.  پایانه  دارای  خطوط  از  تعدادی 
خطوط ۴، ۶ و ۷ جزو همین خطوط هستند 
برداری  بهره  به  به زودی  پایانه خط ۴  که 
خواهد رسید و مشکل خطوط ۶ و ۷ حل 

خواهد شد.
از  استفاده  بر  تأکید  ضمن  حناچی 
سیستم های برقی و توسعه مترو به منظور 
کرد:  بیان  پایان  در  هوا  آلودگی  کاهش 
جز  راهی  متحرک  آلاینده های  بخش  در 
همین  شاالله  ان  نیست.  برقی  خودروهای 
مسیر در حوزه اتوبوس های برقی، تاکسی ها 

و موتور برقی تعقیب خواهد شد.
این هدف دست یافتنی است. پکن به عنوان 
یک تجربه جهانی مطرح می شود که ظرف 
۱۲ سال به هدف رفع آلودگی هوا و توسعه 

سیستم های برقی دست یافت.

۴۰ درصد از بودجه ۱۴۰۰ شهرداری به 
حمل و نقل عمومی تخصیص یافته است

اندازی  راه  با  گفت:  قضائیه  قوه  رئیس 
بانک ها،  مالی  محکومان  سجل  سامانه 
اقتصادی  عظیم  بنگاه های  و  مراکز 
می توانند مشتریان و شرکای تجاری خود 
را اعتبارسنجی کرده و با اطمینان با آنها 

معامله کنند.
 آیت الله سید ابراهیم رئیسی در جلسه 
ستاد راهبری پیگیری اجرای سند تحول 
اول  فاز  از  برداری  بهره  آئین  و  قضائی 
سامانه های مرتبط با این سند، با تبریک 
عید مبعث تصریح کرد: بعثت مهمترین 
و عظیم ترین تجلی پروردگار متعال است 
نبی مکرم  آموزه های  به  اتکا  با  انسان  و 

اسلام به سوی سعادت حرکت می کند.
زحمات  از  تقدیر  با  قضائیه  قوه  رئیس 
و  آمار  مرکز  همکاران  و  مسئولان 
اجرای  در  قضائیه  قوه  اطلاعات  فناوری 
هوشمندسازی  به  مربوط  مأموریت های 
مرکز  همت  کرد:  تصریح  قضائیه  قوه 
اجرای سند  اطلاعات در  فناوری  و  آمار 
تحول، موجب شده این سند بین مردم 
و همکاران قضائی یک سند قابل اجرا و 

دست یافتنی نشان داده شود.
سجل  سامانه  اندازی  راه  با  گفت:  وی 
جهش  سال  در  مالی  محکومیت های 
تولید، بانک ها، مراکز و بنگاه های عظیم 
شرکای  و  مشتریان  می توانند  اقتصادی 
با  و  کرده  اعتبارسنجی  را  خود  تجاری 

اطمینان با آنها معامله نمایند.
توسعه  بر  علاوه  کار  این  افزود:  رئیسی 
کمی و کیفی فعالیت اقتصادی در کشور، 
به  از مشکلات  ناشی  و شکایات  دعاوی 
وجود آمده بر اثر عدم شناخت نسبت به 

اعتبار و سابقه طرفین معامله را کاهش 
می دهد.

وی همچنین خاطرنشان کرد که استفاده 
از این سامانه حرکت فناوری پایه دستگاه 
قضا را سرعت بخشیده و فرآیند مربوط به 
اسناد ثبتی و مأموریت های سازمان ثبت 

اسناد و املاک را نیز تسهیل می کند.
اشاره  با  ادامه  در  قضائیه  قوه  رئیس 
هوشمند  سامانه  از  بهره برداری  به 
استعلامات مالی نیز گفت که این سامانه 
کمک بسزایی برای مجریان احکام قضائی 
در اجرای دقیق حکم و نظارت بر فرآیند 

اجرای احکام خواهد کرد.
مالی  استعلامات  گاهی  افزود:  رئیسی 
چند ماه طول می کشد و پرونده در دست 
موجب  سامانه  این  اما  می ماند  قاضی 
سهولت در شناسایی اموال محکوم علیه 
می شود و به کسانی که سند یا حکمی 
برای اجرا می آورند نیز اطمینان می دهد 

به حق خود می رسند.
رئیس دستگاه قضا اظهار داشت: کار قوه 
قضائیه ستاندن حق از تعدی کنندگان به 
حقوق مردم و بازگرداندن حق به صاحب 
آن است و اگر اموال زود شناسایی شده 
و حقوق مراجعه کننده به دستگاه قضا 
تأمین شود گام بزرگی در جهت اجرای 

قانون و عدالت خواهد بود.
رئیسی افزود: این احساس خیلی مبارکی 
است که مردم احساس کنند در مراجعه 
به عدلیه سریع به عدالت دسترسی پیدا 

می کنند و به حق خود می رسند.
قانون  و  عدالت  اجرای  شد  متذکر  وی 
افزایش  موجب  معنوی  اجر  بر  علاوه 

اداری  نظام  کارآمدی  و  عمومی  اعتماد 
کشور می شود و همه کسانی که دراین 
مسیر گام برمی دارند در ثواب آن شریک 
بیان  با  قضائیه  قوه  بود.رئیس  خواهند 
اینکه عدم اجرا و تأخیر در اجرای قانون 
مدت  داشت:  اظهار  نیست،  پسندیده 
برنامه  قانون  اجرای  موعد  از  زیادی 
برخی  هنوز  اما  گذشته  توسعه  ششم 
مانده  زمین  بر  و  نشده  اجرا  آن  مواد 
به  نسبت  اساس  بر همین  است.رئیسی 
قانون   ۱۱۷ و   ۱۱۶ مواد  شدن  اجرایی 
برنامه ششم توسعه ابراز خرسندی کرد 
تکالیف  صددرصدی  اجرای  گفت:  و 
مرکز آمار و فناوری قوه قضائیه در برنامه 
ششم توسعه خبر خوبی است که تقدیر 
مضاعف دارد. در این نشست صاحب کار 
از  معاون راهبردی قوه قضائیه گزارشی 
برگزاری ۴ جلسه اخیر کمیسیون ویژه 
پیگیری اجرای سند تحول قضائی در دو 
هفته گذشته ارائه کرد و زارع پور رئیس 

مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضائیه 
اقدامات این مرکز  نیز به تبیین آخرین 
قضائی  نظام  هوشمندسازی  جهت  در 
تکلیف  به ۱۳  اشاره  با  پرداخت.زارع پور 
قضائیه  قوه  فناوری  و  آمار  مرکز  قانونی 
در ۶۷  که  قضائی گفت  تحول  در سند 
صفحه سند تحول مجموعاً ۱۰۷ راهکار 
فناوری پایه است که بیانگر آن است که 
ابزاری  با  ۶۰ درصد تکالیف سند تحول 

فناوری تحقق می یابند.
با تقدیر از مجاهدت همکارانش در  وی 
مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضائیه 
و  مرکزی  بانک  مسئولان  همکاری  و 
سازمان بورس و همچنین سازمان ثبت 
اسناد و املاک در تبادل اطلاعات برای 
استعلامات  هوشمند  سامانه  راه اندازی 
کرد  امیدواری  ابراز  قضائیه  قوه  مالی 
سایر دستگاه ها نیز با ارائه اطلاعات خود 
به این مجموعه موجبات تکمیل و ارتقا 
کارآمدسازی این سامانه را فراهم نمایند.

راه اندازی سامانه ثبت محکومان مالی

رئیس سازمان بهزیستی کشور گفت: 
های  فوریت  وظایف  انجام  برای 
کاری  موازی  از  است  نیاز  اجتماعی 
پرهیز شود و تقسیم وظایف صورت 

بگیرد.
سازمان  رئیس  دانا  قبادی  وحید   
از  تقدیر  آئین  در  کشور  بهزیستی 
 )۱۲۳( اجتماعی  اورژانس  کارکنان 
در سراسر کشور که  با حضور وزیر 
معاون  اجتماعی،  رفاه  و  کار  تعاون، 
جمهور  رئیس  خانواده  و  زنان  امور 
برگزار شد، گفت: سازمان بهزیستی 
شعار  با  انقلاب  دوم  گام  در  کشور 
شفافیت تحول در خدمت و ارتقا ء 
خانواده  بستر  در  اجتماعی  سلامت 
فصل  وارد  را  خودش  های  فعالیت 

نوینی کرده است.
وی ادامه داد: با توجه به رشد آسیب 
های اجتماعی مثل اعتیاد و طلاق و 
متاسفانه رشد خشونت های خانگی، 
خودکشی همسر آزاری که البته در 
مقایسه با تعداد خانواده های ایرانی 
مورد هم  اما حتی یک  است  ناچیز 
و  بهنگام  مداخلات  دارد،  اهمیت 
می  انجام  ای  حرفه  و  تخصصی 
فوریت  وظایف  انجام  برای  و  دهیم 
موازی  از  است  نیاز  اجتماعی  های 
وظایف  تقسیم  و  شود  پرهیز  کاری 

صورت بگیرد. یکی از تاکیدات مقام 
معظم رهبری بر موضوع آسیب های 
اجتماعی بوده است و ایشان فرمودند 
وجود  شناسانه  جامعه  نگاه  از  شاید 
کشورهای  در  اجتماعی  آسیب های 
غربی امری عادی باشد، اما در نظام 
درست  هم  اندک  حتی  اسلامی 
نیست و برای آن باید اقدامات شبانه 

روزی کرد.
کارکنان  کرد:  بیان  دانا  قبادی 
شبانه  صورت  به  اجتماعی  اورژانس 
روزی آماده خدمت به مردم هستند 
و در حوزه های کودک آزاری، همسر 
خدمت  و…  آزاری  سالمند  آزاری، 

رسانی می کنند.
اورژانس  مرکز   ۳۶۰ وی  گفته  به 
دارد  وجود  پایگاه   ۲۵۶ و  اجتماعی 
 ۱۲۳ تلفنی  خط  استان   ۳۱ در  و 
رسانی  خدمت  رایگان  صورت  به 

می کند.
رئیس سازمان بهزیستی اظهار کرد: 
به   ۹۸ سال  در  اجتماعی  اورژانس 
یک میلیون و ۱۰۰ هزار نفر خدمت 
 ۹۹ سال  ماهه   ۹ در  کردند  رسانی 
بیش از ۹۰۰ هزار نفر بوده است و 
به خانواده هایی طلب کمک داشتند، 

حمایت داشتند.
اورژانس  در  نفر  هزار   ۳ افزود:  وی 

اجتماعی مشغول به خدمت هستند 
وظایف  اطفال  قانون  تصویب  با  و 
و  مشخص تر  اجتماعی  اورژانس 
اطفال  پلیس  با تشکیل  و  بهتر شد 
امیدواریم به نفع شایسته ارتقا پیدا 

کند.
بهزیستی  سازمان  رئیس  گفته  به 
کشور تاکید وزیر رفاه هم بر ارتقای 
برای  و  است  اجتماعی  اورژانس 
اعتبارات  قانونی،  تشکیلات  توسعه 
اورژانس، مجوز استخدام برای نیروی 
اجتماعی  اورژانس  انسانی شاغل در 

اقداماتی انجام شده است.
به  نفر  هزار   ۲ از  بیش  گفت:  وی 
صورت خرید خدمت مشغول هستند 
و برای استخدام این افراد قرار است 

اتفاقاتی رقم بخورد.
کشور  بهزیستی  سازمان  رئیس 
بیان کرد: ۱۶۰ مرکز فاقد خودروی 
مناسب سازی در اورژانس اجتماعی 
است و توسعه اورژانس اجتماعی باید 
مدنظر قرار بگیرد. حاشیه نشینی که 
تاکید ویژه بر آن شده است با ایجاد 
می تواند  اجتماعی  اورژانس  پایگاه 

تاثیر گذار باشد.
قانون  نویس  پیش  داد:  ادامه  وی 
فوریت های  مرکز  ساختار  و  وظایف 
اجتماعی را تهیه و تدوین شده است 

و امروز آماده است تا به دولت تقدیم 
و بعد از آن برای تصویب به مجلس 
فوریت های  سامانه  شود.  ارسال 
فعالیت  آماده  اجتماعی  اورژانس 
از  اورژانس  این  فعالیت های  و  است 
حالت کاغذی خارج می شود و با آمار 

صحیح پیش می رود.
قبادی دانا گفت: کنترل آسیب های 
سازمان  وظیفه  تنها  اجتماعی 
پیشگیری  و  نیست  بهزیستی 
برنامه های  از  اجتماعی  آسیب های 
راه  با  هم  حوزه  این  در  و  ماست 
از ۲ هزار مرکز مثبت  اندازی بیش 
اجتماعی  آسیب های  بار  زندگی 

کاهش می دهد.
رئیس سازمان بهزیستی کشور ادامه 
عزیزان  از  نفر   ۱۲۳ از  امروز  داد: 
سایر  کنار  در  که  می شود  تقدیر 
همکاران خود که بهترین نیروی های 

بهزیستی هستند.
وی خاطرنشان کرد: همکاران ما در 
اورژانس اجتماعی در مواقع ضروری 
زود ورود می کنند و به عنوان مثال 
در یکی از استان ها که ناپدری معتاد 
را  بود  کرده  آزاری  کودک  به  اقدام 
شناسایی و با حکم قضایی کودک را 
نا امن خارج کنند و موارد  از محل 

این چنینی زیاد است.

 برای انجام 
فوریت های اجتماعی 

نیاز است از موازی 
کاری پرهیز شود

خبر

هیچ مشکلی برای تأمین منابع در 
نسخه نویسی الکترونیک نداریم

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی گفت: هیچ مشکلی 
در تأمین منابع نخواهیم داشت.

مصطفی سالاری در بیست و ششمین جلسه بررسی 
روند اجرای طرح نسخه الکترونیک که با حضور مدیران 
استان ها  اجتماعی  تأمین  درمان  مدیران  و  ستادی 
داشت:  اظهار  شد،  برگزار  کنفرانس  ویدئو  صورت  به 
نسخه نویسی الکترونیک کار بسیار عظیمی است و با 
تلاش های تمامی همکاران در سراسر کشور به خوبی 

پیش رفته است.
تأمین  اجرایی  واحدهای  مدیران  اینکه  بیان  با  وی 
این  پیشبرد  در  مهمی  نقش  کشور  سراسر  اجتماعی 
اولویت  عنوان  به  برنامه  این  گفت:  دارند،  ملی  برنامه 
و  باشد  تمامی همکاران  توجه  مورد  باید  اول سازمان 
بایستی  پاسخگویی و اطلاع رسانی مناسب به جامعه 

مورد توجه قرار گیرد.
ایام تعطیلات نوروز، پاسخگویی در  سالاری گفت: در 
مراکز درمانی این سازمان تعطیل نیست و افرادی که 
ناگزیر هستند به مراکز درمانی مراجعه کنند، با آرامش 

خاطر و بدون نگرانی خدمات خود را دریافت کنند.
امکانات  از  نوروزی  درایام  کرد:  تاکید  همچنین  وی 
واحدهای نظارتی برای بازرسی از مراکز درمانی، بستری 

و پاراکلینیک استفاده می شود.
سالاری اظهار امیدواری کرد به زودی تمامی خدمات 

درمانی در بستر الکترونیک صورت گیرد.
تأمین  سازمان  کارکنان  و  مدیران  تلاش های  از  وی 
اجتماعی برای پیشبرد این طرح قدردانی کرد و اظهار 
تی کشور  پروژه های آی  بزرگترین  از  کار  این  داشت: 
است و موفقیت در این پروژه بزرگ، اهمیت زیادی در 

سطح ملی دارد.
مدیران  و  ستادی  مدیران  از  تعدادی  جلسه،  این  در 
و  دیدگاه ها  بیان  به  استان ها  اجتماعی  تأمین  درمان 

نقطه نظرات خود پرداختند.
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مدارسی  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
که جدیداً ساخته می شود حتماً امکان 
تجهیزشان به کتابخانه در آن دیده می 
دایر  قبل  از  که  مدارسی  برای  و  شود 
است امکان سنجی می شود تا این مهم 
انجام شود. محسن حاجی میرزایی وزیر 
خبرنگاران  جمع  در  پرورش  و  آموزش 
صدا و سیما در حاشیه گفتگوی هفته که 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  با حضور 
و  آموزش  رجایی  شهید  ساختمان  در 
توسعه کتاب  برگزار شد، گفت:  پرورش 
و کتابخوانی جزو اولویت های ما هست 

و باید در این زمینه کار و تلاش کنیم.
وی ادامه داد: مدارسی که جدیداً ساخته 

می شود حتماً امکان گنجاندن کتابخانه 
مدارسی  برای  و  شود  می  دیده  آن  در 
که از قبل دایر است امکان سنجی می 
جایی  اگر  شود.  انجام  مهم  این  تا  شود 
خاطر  به  هستیم  رو  به  رو  کاستی  با 
گریبانگیر  که  است  هایی  محدودیت 

دستگاه های اجرایی شده است.
وی در ادامه در پاسخ به این پرسش که 
برخی مدارس غیردولتی شروع به پیش 
ثبت نام با برگزاری آزمون و دریافت وجه 
در  هم  گفت:  اند،  کرده  ها  خانواده  از 
ما نیست هم  این مطلوب  شرایط کرونا 
توصیه  را  رویه  این  غیرکرونا  در شرایط 
این  نیست.  متداولی  رویه  و  کنیم  نمی 

مساله نوعی اضطراب را در میان 
ایجاد  آموزان  دانش  و  خانواده 
و پرورش  می کند.وزیر آموزش 
در خصوص تعیین وضعیت ۳۳ 
مصوبه  در  باقیانده  معلم  هزار 
بیان  معلمان  وضعیت  تعیین 
کرد: تکلیف قانونی ما این است 
که تا پایان برنامه ششم آن ۸۸ 
هزار معلم را تعیین تکلیف کنیم 
اند و بنا  که ۳۳ هزار نفر مانده 
تکلیف  تعیین  سال  اول  داریم 
فرهنگیان  دانشگاه  به  و  شوند 
آموزی  مهارت  های  دوره  برای 

معرفی شوند.

مدارس تازه ساخت مجهز به کتابخانه می شود آموزش و 
پرورش

قضایی و 
حقوقی

تذکر هاشمی به لزوم ارتقا خدمات عمومی و رسیدگی به بوستانهای پایتخت
 محسن هاشمی در جلسه شورای شهر 
به  تذکر  در  خود،  ابتدایی  سخنان  در 
در  عمومی  به خدمات  رسیدگی  لزوم 
عمومی  خدمات  انجام  گفت:  پایتخت 
تهران  تا  شود  تقویت  تهران  در  باید 

آماده استقبال از نوروز شود.
وی افزود: با توجه به کاهش سفرها و 
حضور مردم در شهر، باید مردم بتوانند 
به  کنند  استفاده  شهر  ظرفیت های  از 

ویژه باید بوستان ها و فضاهای سبز به 
شکلی برنامه ریزی شود که شهروندان 

به خوبی از آنها استفاده کنند.
تهران  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
تاکید کرد: باید از شهردار تهران و تیم 
آنها به دلیل رونمایی از قطار ملی نیز 
منجر  سیاست  این  باید  و  کنم  تشکر 
تنها  و  شود  داخل  در  قطار  تولید  به 
سیاست موجود بر روی طاقچه نباشد 

و  ملی  قطار  تولید  شاهد  زودی  به  و 
ایستگاه های قطار تا پایان سال جاری 

باشیم.
هاشمی ابراز داشت: امیدواریم دولت به 
مترو  تجهیزات  تأمین  وظیفه خود در 
عمل کند چراکه در غیر این صورت، از 
این افتتاح ها استفاده مطلوب نمی شود 
و عوارض عدم استفاده از آنها بسیار بالا 

است.
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اخبار

تدارک 95 هکتار بلوک 
سرمایه گذاری خارجی در اردبیل

الگویی  ارائه  رضوی  قدس  آستان  تولیت 
بر  مبتنی  آموزش  کیفیت  از  شاخص 
آموزه های اسلامی را مهمترین هدف تأسیس 

دانشگاه و مدارس امام رضا)ع( دانست.
الاسلام  حجت  نیوز،  آستان  گزارش  به 
هیئت  جلسه  در  مروی  احمد  والمسلمین 

حضور  با  که  )ع(  رضا  امام  دانشگاه  امنای 
نمایندگان وزرای علوم و بهداشت و درمان 
برگزار  رضوی  مطهر  حرم  ولایت  تالار  در 
آستان  هدف  که  سؤال  این  طرح  با  شد، 
چیست؟  دانشگاه  تأسیس  از  رضوی  قدس 
توضیح داد: آستان قدس به ذات وظیفه ای 

ندارد،  مدرسه  یا  دانشگاه  تأسیس  قبال  در 
زائر،  به  این آستان مقدس معطوف  وظیفه 
زیارت و نشر و تعمیق معارف اهل بیت )ع( 
است، مگر اینکه با تأسیس این مراکز بتواند 
الگویی اسلامی به دیگران در راستای وظایف 

فرهنگی و علمی خود ارائه دهد.
)ع(  رضا  امام  دانشگاه  اینکه  بیان  با  وی 
است،  )ع(  محمد  آل  عالم  به  منتسب 
این  تراز  در  باید  نیز  آن  علمی  جایگاه  لذا 
از حیث  کشور  کرد:  تصریح  باشد،  انتساب 
شرایط  آموزشی  مراکز  و  دانشگاه  تعداد 
مناسبی دارد و از این نظر کمبودی احساس 
)ع(  رضا  امام  دانشگاه  رو  این  از  نمی شود، 
بتواند  باید  کمی،  مسائل  به  توجه  از  بیش 
از هر جهت در  و  را پر کند  خلاءها کیفی 

سطح عالی باشد.
کرد:  تأکید  رضوی  قدس  آستان  تولیت 
با  باید  )ع(  رضا  امام  دانشگاه  مسئولان 
مشخص  بندی  زمان  تهیه  و  برنامه ریزی 
این دانشگاه را به جایگاهی در تراز برترین 

به  نیل  برای  و  برسانند  دانشگاه های کشور 
امکانات  میزان  به  قدس  آستان  هدف  این 
این  یاری  و  مساعدت  برای  کامل  آمادگی 

مرکز علمی را دارد.
وی با بیان اینکه بیش از توسعه کمی توجه 
به کیفیت آموزشی و حرکت به سمت رفع 
تربیت  حیث  از  منطقه  و  کشور  نیازهای 
این دانشگاه  نیروی متخصص و کارآمد در 
مدنظر است، عنوان کرد: هدف این دانشگاه 
متخصص،  التحصیلانی  فارغ  تربیت  باید 
ممتاز و شاخص باشد که بتوانند در کشور 
و  معنوی  علمی،  حوزه های  در  منطقه  و 

فرهنگی تأثیرگذار باشند.
مزیت  مروی  والمسلمین  الاسلام  حجت 
دانشگاه امام رضا )ع( را مزین بودن به نام 
عالم آل محمد )ع( و انتساب به آستان قدس 
رضوی دانست و گفت: انتساب این دانشگاه 
به آستان قدس وجه تمایز و سرمایه بزرگ و 
ظرفیت عظیم معنوی این دانشگاه است که 
باید به نحو شایسته از آن بهره برداری شود.

حجت الاسلام مروی در جلسه هیئت امنای دانشگاه امام رضا)ع(:

ارائه الگوی کیفی آموزش اسلامی مهمترین 
هدف مدارس و دانشگاه های آستان قدس است

اخبار

استاندار ایلام: برنامه ای برای پذیرایی 
از مهمانان نوروزی نداریم

با  دارم  تقاضا  سانه ها  از  ایام  این  در  گفت:  ایلام  استاندار 
تشکیل کمپین؛ نه به چهارشنبه سوری، نه به پنجشنبه و 
جمعه آخر سال، نه به سفر و نه به چادر زدن در طبیعت 
جهت اقناع سازی افکار عمومی برای رعایت پروتکل های 

بهداشتی تلاش کنند.
دکتر »محمد نوذری« در شصت و یکمین نشست ستاد 
استانی مبارزه با کرونا اظهار کرد: تاکنون سه موج کرونا را 
پشت سر گذاشته ایم، موج اول در اردیبهشت ماه،  موج 
دوم در تابستان و موج سوم در آبان ماه پاییز غم انگیزی 
رقم زد و در این شرایط بحرانی کام بسیاری از همشهریان 

تلخ شد و عزیزان زیادی از دست رفت.
داخل  در  استان  اکنون  هم  اینکه   بیان  با  ایلام  استاندار 
عراق،  سمت  از  گوشه   ۴ از  کرونا  خطر  مستطیل  یک 
قرار گرفته،  تصریح کرد:   لرستان  خوزستان، کرمانشاه و 
در این شرایط نیازمند مراقبت ویژه و رعایت پروتکل های 

بهداشتی هستیم.
نوذری با اعلام این خبر که مرز مسافرتی مهران یک هفته 
مبادی  و  بازارچه  مهران،  مرز  گفت:  است  تعطیل  دیگر 
ورودی خوزستان و دیگر استان ها باید به شدت کنترل 

شود.
و  سال  پایان  و  رو  پیش  ایام  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
ستاد  عوامل  تمام  باش  آماده  خواستار  نوروزی  تعطیلات 
کرونای استان و شهرستان ها شد و گفت: در این ایام از 
با تشکیل کمپین؛ نه به چهار شنبه  سانه ها تقاضا دارم 
سوری، نه به پنجشنبه و جمعه آخر سال،  نه به سفر و نه به 
چادر زدن در جهت اقناع سازی افکار عمومی برای رعایت 

پروتکل های بهداشتی تلاش کنند.
رئیس ستاد استانی مبارزه با کرونا با بیان اینکه ما مردم 
نمی  استقبال  کرونا  از  هیچگاه  اما  نوازی هستیم  مهمان 
کنیم، تاکید کرد: در این شرایط کرونایی هیچ برنامه ای 

برای پذیرایی از مسافران نوروزی نداریم.
نوذری تاکید کرد: در این ایام مسافران به ایلام سفر نکنند 
و ایلامیان ساکن دیگر استان ها هم با توجه به شرایط کرونا 
تا حد امکان به استان سفر نداشته باشند اما در صورت ورود 

به استان باید تست شوند.

5استان ها

استاندار کردستان، با اشاره به اینکه معیشت مردم 
گفت:  است،  ما  جامعه  اصلی  محورهای  از  یکی 
معیشت مردم به واسطه تحریم ها به نوعی تهدید 
کننده جامعه است که سخت ترین روزها را برای 

مردم سپری و با مشکل مواجه کرده است.
استان  جمعه  ائمه  نشست  در  مرادنیا   بهمن 
گمنام  سربازان  هفته  مناسبت  به  که  کردستان 
با  برگزار شد  انتخابات ۱۴۰۰،  و  زمان)عج(  امام 
اشاره به اینکه با خروج آمریکا از برجام، موضوع 
امنیت در کشور بسیار مهم واقع شد، اظهار کرد: 
دشمن با ایجاد تحریم ها در تلاش بود که مردم 
از پا بیندازند اما به واسطه تدبیر مقام معظم  را 

رهبری دسیسه  آن ها نقش برآب شد.
وی افزود: امنیت یکی از بزرگ ترین برکاتی است 
که امروز مردم ما از آن بهره مند هستند لذا باید در 
این حوزه تمام تلاشمان را انجام دهیم که امنیت 

در کشور دچار آسیب نشود.
شیوع  و  مردم  سلامت  به  کردستان  استاندار 
ویروس کرونا در کشور اشاره و ذکر کرد: بیش از 
یک سال از شیوع بیماری کرونا می گذرد و مردم 
تلاش  با  لذا  هستند  آن  درگیر  همچنان  جهان 
دانشگاه علوم پزشکی، تا به امروز جزء کشورهایی 
بوده ایم که کمترین آسیب را دیده ایم اما باید 
را  کشور  کماکان  موضوع  این  که  کنیم  اعلام 

با اشاره به همکاری ائمه  تهدید می کند. مرادنیا 
جمعه در راستای کاهش کرونا، عنوان کرد: ائمه 
جمعه با عدم برگزاری نماز جمعه در راستا حفظ 
سلامت مردم همکاری شایسته ای انجام داده اند 
امیدواریم نقش علما در حوزه سلامت همچنان 

ادامه دار باشد.
از  یکی  مردم  معیشت  اینکه  به  اشاره  با  وی 
کرد:  بیان  است،  ما  جامعه  اصلی  محورهای 
معیشت مردم به واسطه تحریم ها به نوعی تهدید 
کننده جامعه است که سخت ترین روزها را برای 

مردم سپری و با مشکل مواجه کرده است.
استاندار کردستان با اشاره به اینکه مردم در مقابل 

اند، ذکر  این تحریم ها، صبر و شکیبایی داشته 
کرد:  باید در برابر این عظمت و شکیبایی مردم 

سر تعظیم فرود آورد.
مردانیا همچنین گفت: دولت در حوزه عمرانی، 
توسعه و سرمایه گذاری تمام تلاش خود را کرده 
که در خدمت رسانی به مردم کوتاهی نکند چرا 

که این مردم به اشتغال نیاز ویژه دارند.
وی با بیان اینکه استان کردستان در حوزه های 
عمرانی بیشترین اعتبارات را دریافت کرده است، 
افزود: در سال جاری ۶ میلیارد تومان در حوزه 
آب هزینه شده است به امید اینکه زیرساخت های 

توسعه تکمیل شود.

استاندار کردستان: معیشت مردم به واسطه تحریم ها یک تهدید 
برای جامعه است

اردبیل  استان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
قرار  اردبیل  استان  به  صمت  وزیر  اخیر  سفر  در  گفت: 
استان  از شهرهای مرزی  شد 95 هکتار زمین در یکی 
اختیار سرمایه گذاران  در  بلوک سرمایه گذاری  عنوان  به 

خارجی قرار گیرد.
محمد اهلی در نشست با صنعتگران و تولیدکنندگان در 
اردبیل اظهار کرد: ما در چند سال اخیر سرمایه گذاری های 
خوبی را در شهرک ها و نواحی صنعتی استان شاهد بودیم 
به ترغیب و تشویق سرمایه گذاران و  که همین بسترها 
افزایش حجم ورودی سرمایه ها به این شهرک ها و نواحی 

منجر شده است.
کل  درصد   25 اخیر  سال  دو  در  کرد:  تصریح  وی 
در  اردبیل  شدن  استان  ابتدای  از  که  قراردادهایی 
و  رسیده  امضا  به  بود،  شده  صادر  صنعتی  شهرک های 

واگذاری زمین نیز به تناسب آن انجام شده است.
اردبیل  استان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
به  صنعتی  زمین  هکتار   ۱۰۰ سال  دو  این  در  گفت: 
فعالان این حوزه و سرمایه گذاران واگذار شده که عمده 
این واگذاری ها به صورت اقساط بلند مدت و با تخفیف 

ویژه بوده است.
و  اردبیل  دو  شماره  صنعتی  شهرک  تکمیل  به  اهلی 
ضرورت توسعه آن اشاره کرد و افزود: در بازدیدی که وزیر 
صمت و مدیرعامل شهرک های صنعتی از این مجموعه 
توسعه ای  طرح  هکتار  یک هزار  در  شد  قرار  داشتند، 
شهرک صنعتی شماره دو اردبیل پیش بینی شود تا فاز 

به فاز این پروژه به انجام برسد.
وی در بخش دیگری از سخنان خود خاطر نشان کرد: 
ملی  اراضی  تأمین  و  استانی  مسئولان  با  رایزنی  در 
تلاش می کنیم تا نسبت به توسعه این شهرک  با تأمین 
برنامه های  که  کنیم  اقدام  نیاز  مورد  زیرساخت های 
عملیاتی از سال آینده آغاز خواهد شد. اهلی از اختصاص 
95 هکتار زمین به عنوان اراضی کنترلی به عنوان بلوک 
سرمایه گذاری خارجی در یکی از شهرهای مرزی استان 
خبر داد و اضافه کرد: امیدواریم با این اقدام شاهد حضور 

سرمایه گذاران خارجی در سطح استان باشیم.

 اگهی فقدان سند مالکیت موضوع ماده 120 آئین نامه 
اصلاحی ق.ثبت

نظر به اینکه آقای مسعود کریمی طبق درخواست وارده به شماره 
14098 مورخ 99/10/24  باتسلیم استشهادیه مصدق دفترخانه 
مالکیت  سند  اینکه  بر  مبنی  تهران   1213 شماره  رسمی  اسناد 
اعیان 200متر مربع  مشاع از ششدانگ یک قطعه باغ انگوری به 
مساحت18000 متر مربع قطعه 7 تفکیکی به شماره پلاک 31 فرعی 
از 156 اصلی واقع اراضی سفیدار رباط کریم ذیل ثبت 64284 
صفحه 458 دفتر املاک 275به شماره سریال 346718 بنام علی 
ارادت ثبت و صادر گردیده است که حسب اعلام مالک بعلت سهل 
انگاری مفقود گردیده است و طی درخواست فوق تقاضای صدور 
المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است و طی درخواست 
وارده فوق تقاضای صدور المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده 
است لذا مراتب در اجرای ماده 120 ائین نامه اصلاحی قانون ثبت 
یا اشخاصی مدعی  تا چنانچه شخص  اگهی می گردد  نوبت  در یک 
انجام معامله نسبت به ملک مرقوم  یا وجود سند مالکیت نزد خود 
می باشد از تاریخ انتشاربه مدت ده روز پس از انتشار این آگهی 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این 
اداره ارائه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق 
مقررات پس از طی تشریفات صدور المثنی اقدام خواهد نمود و 

اعتراض فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی است.
احمد رحیمی 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم    

 
اگهی فقدان سند مالکیت پلاک 9413 فرعی از 115 اصلی حوزه 

ثبتی رباط کریم 
بمساحت  آپارتمان  اعیان  و  عرصه  ششدانگ  مالکیت  سند 
اصلی   115 از  فرعی   9413 پلاک  تحت  68/76مترمربع 
شماره  به  الکترونیکی  دفتر  ذیل  کریم  رباط  ثبتی  حوزه 
139820301022005714بنام خانم رقیه تقی لو فرزند بهرعلی 
شناسنامه 4270394250 ثبت و سند مالکیت به شماره سریال 
186490 سری)د( سال 97صادر و تسلیم گردیده است مشارالیه 
به موجب تقاضای وارده به شماره 17170 مورخ 1399/12/16و 
استشهادیه پیوست به شماره 139902152289001383 مورخ 
سند  صدور  خواستار  کریم  رباط   29 دفترخانه   1399/12/16
بدلیل  ثبت  قانون  نامه  ماده 120آیین  اجرای  در  المثنی  مالکیت 
فقدان ، در اثر جابجایی )اثاث کشی( شده است لذا مراتب جهت 

هرگونه دستورمقتضی به حضور ایفاد میگردد.
ثبت در یک  قانون  ماده 120  تبصره ذیل  اجرای  لذا مراتب در   
انجام  مدعی  اشخاصی  یا  شخص  چنانچه  تا  گردد  می  اگهی  نوبت 
معامله نسبت به ملک مرقوم  یا وجود سند مالکیت نزد خود می 
آگهی  این  انتشار  از  پس  روز  ده  مدت  انتشاربه  تاریخ  از  باشد 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت فوق و مدارک لازم  
به این اداره ارائه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره 
ثبت وفق مقررات پس از طی تشریفات صدور المثنی اقدام خواهد 

نمود و اعتراض فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی است.
احمد رحیمی 
رئیس اداره ثبت اسناد و شهرستان املاک رباط کریم    

آگهی موضوع ماده 3قانون وماده13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقدسندرسمی

 139960301206003298 شماره  برابررای   
مورخ1399/11/18

 هیات اول موضوع پرونده کلاسه 1397114401206000402 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  درواحدثبتی  مستقر  رسمی 
فرزند  منظر  سعیدی  شادعلی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
 3256814980 کدملی  و   1942 شناسنامه  بشماره  صفرعلی 
بابنای  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  ازباختران   صادره 
احداثی درآن به مساحت 120 متر مربع واقع  درقسمتی ازپلاک 
ثبتی 142 اصلی که منطبق بر قطعه 359 تفکیکی تحت پلاک ثبتی 
1475 فرعی از 142 اصلی ازمالکیت رسمی شرکت صادرات تمیز 
)سهامی خاص( می باشد که در ادامه برابر سندشماره 50852 
اصلاحی  اقرارنامه  برابر سند  مورخه 1370/12/15و همچنین 
از  کرج   9 دفترخانه   1374/08/18 مورخه   68937 بشماره 
طرف مالک مستنکف بوسیله امور اراضی استان تهران در اجرای 
قانون کشت موقت ، مقدار 3/0175 هکتار مشاع از 33/1930 
قریه  اصلی   142 ثبتی  پلاک  باقیمانده  مزروعی  هکتاراراضی 
سلطان آباد )که شامل قطعه مذکور و قطعات دیگر می باشد(به 
آقای عبداله شهبازی انتقال یافته است که تصرفات متقاضی از 
محل مالکیت نامبرده می باشد که مع الواسطه برابر اسناد عادی 
به مستدعی ثبت مزبور انتقال یافته است، محرز گردیده است. 
لذابه منظوراطلاع عموم مراتب دردونوبت به فاصله15 روزآگهی 
صدورسندمالکیت  به  نسبت  اشخاص  که  درصورتی  شود  می 
انتشار  ازتاریخ  توانند  باشندمی  داشته  اعتراضی  متقاضی 
اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خودرا به این اداره تسلیم 
اعتراض،  تسلیم  ازتاریخ  ماه  یک  مدت  ازاخذرسید،ظرف  وپس 
است  نماید.بدیهی  تقدیم  قضایی  مراجع  خودرابه  دادخواست 
درصورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سندمالکیت صادرخواهدشد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 99/12/10

تاریخ انتشار نوبت دوم : 99/12/25

علیرضا زمانی – رئیس  ثبت اسنادواملاک

آگهی موضوع ماده 3قانون وماده13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقدسندرسمی

 139960301206003253 شماره  برابررای   
مورخ1399/11/15

 هیات اول موضوع پرونده کلاسه 1399114401206000355 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  درواحدثبتی  مستقر  رسمی 
قوشچی  لطافتی  محمدحسین  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
تهران   از  صادره   0017291534 ملی  بشماره  محمد   فرزند 

به  درآن  احداثی  بابنای  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 
مساحت 109/36 متر مربع واقع  درقسمتی ازپلاک ثبتی 1545 
فرعی از 139 اصلی ازمالکیت رسمی آقای ذوالفقار عیسی بیگلو 
دردونوبت  مراتب  عموم  منظوراطلاع  لذابه  است.  گردیده  محرز 
به فاصله15 روزآگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت به 
توانند  باشندمی  داشته  اعتراضی  متقاضی  صدورسندمالکیت 
ازتاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خودرا به این 
اداره تسلیم وپس ازاخذرسید،ظرف مدت یک ماه ازتاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خودرابه مراجع قضایی تقدیم نماید.بدیهی 
است درصورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سندمالکیت صادرخواهدشد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 99/12/10

تاریخ انتشار نوبت دوم : 99/12/25

علیرضا زمانی – رئیس  ثبت اسنادواملاک

آگهی موضوع ماده 3قانون وماده13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقدسندرسمی

 139960301206003373 شماره  برابررای   
مورخ1399/11/23

 هیات اول موضوع پرونده کلاسه 1399114401206000356 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  درواحدثبتی  مستقر  رسمی 
محمد  فرزند  تقوی  محمدقلی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
از  کدملی 6029908359 صادره  و  بشماره شناسنامه 4  علی  
سراب نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین بابنای احداثی درآن به 
مساحت 187/23 متر مربع واقع  درقسمتی ازپلاک ثبتی 1545 
فرعی از 139 اصلی ازمالکیت رسمی آقای ذوالفقار عیسی بیگلو 
دردونوبت  مراتب  عموم  منظوراطلاع  لذابه  است.  گردیده  محرز 
به فاصله15 روزآگهی می شود درصورتی که اشخاص نسبت به 
توانند  باشندمی  داشته  اعتراضی  متقاضی  صدورسندمالکیت 
ازتاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خودرا به این 
اداره تسلیم وپس ازاخذرسید،ظرف مدت یک ماه ازتاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خودرابه مراجع قضایی تقدیم نماید.بدیهی 
است درصورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سندمالکیت صادرخواهدشد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 99/12/10

تاریخ انتشار نوبت دوم : 99/12/25

علیرضا زمانی – رئیس  ثبت اسنادواملاک

آگهی موضوع ماده 3قانون وماده13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقدسندرسمی

 139960301206003320 شماره  برابررای   

مورخ1399/11/19
 هیات اول موضوع پرونده کلاسه 1399114401206000058 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  درواحدثبتی  مستقر  رسمی 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مهدی برقانی نژاد فرزند اسمعیل  
از  صادره   0491284233 کدملی  و   1109 شناسنامه  بشماره 
ری  نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین بابنای 
درقسمتی  واقع   مربع  متر  به مساحت 139/84  درآن  احداثی 
ازپلاک ثبتی 1545 فرعی از 139 اصلی ازمالکیت رسمی آقای 
ذوالفقار عیسی بیگلو محرز گردیده است. لذابه منظوراطلاع عموم 
مراتب دردونوبت به فاصله15 روزآگهی می شود درصورتی که 
داشته  اعتراضی  متقاضی  به صدورسندمالکیت  نسبت  اشخاص 
دوماه  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  ازتاریخ  توانند  باشندمی 
ازاخذرسید،ظرف  وپس  تسلیم  اداره  این  به  خودرا  اعتراض 
مدت یک ماه ازتاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خودرابه مراجع 
قضایی تقدیم نماید.بدیهی است درصورت انقضای مدت مذکور 
وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سندمالکیت صادرخواهدشد.

تاریخ انتشار نوبت اول: 99/12/10
تاریخ انتشار نوبت دوم : 99/12/25

علیرضا زمانی – رئیس  ثبت اسنادواملاک

آگهی موضوع ماده 3قانون وماده13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقدسندرسمی

 139960301206003321 شماره  برابررای   
مورخ1399/11/19

 هیات اول موضوع پرونده کلاسه 1399114401206000058 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  درواحدثبتی  مستقر  رسمی 
فرزند  نو  وره  رحیمی  غیبعلی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
 1461264359 کدملی  و   5479 شناسنامه  بشماره  سخاوت 
از ششدانگ یک  دانگ مشاع  به سه  نسبت  اردبیل   از  صادره 
متر   139/84 مساحت  به  درآن  احداثی  بابنای  زمین  قطعه 
مربع واقع  درقسمتی ازپلاک ثبتی 1545 فرعی از 139 اصلی 
ازمالکیت رسمی آقای ذوالفقار عیسی بیگلو محرز گردیده است. 
لذابه منظوراطلاع عموم مراتب دردونوبت به فاصله15 روزآگهی 
صدورسندمالکیت  به  نسبت  اشخاص  که  درصورتی  شود  می 
انتشار  ازتاریخ  توانند  باشندمی  داشته  اعتراضی  متقاضی 
اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خودرا به این اداره تسلیم 
اعتراض،  تسلیم  ازتاریخ  ماه  یک  مدت  ازاخذرسید،ظرف  وپس 
است  نماید.بدیهی  تقدیم  قضایی  مراجع  خودرابه  دادخواست 
درصورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سندمالکیت صادرخواهدشد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 99/12/10

تاریخ انتشار نوبت دوم : 99/12/25

علیرضا زمانی – رئیس  ثبت اسنادواملاک

سال سوم - شماره 70 سه شنبه 26  اسفند 1399



ورزشی
خبر

رضا اطری: امیدوارم بتوانم در 
المپیک هم سرفراز باشم

ملی  تیم  کیلوگرم   ۵۷ وزن  انتخابی  دیدار  برتر  آزادکار 
کشتی معتقد است این موفقیت نخستین گام برای اهداف 
بعدی او یعنی کسب نتیجه مطلوب در بازی های المپیک 

است.
 مصاف مدعیان وزن ۵۷ کیلوگرم تیم ملی کشتی آزاد در 
حالی هفته گذشته در خانه کشتی تهران برگزار شد که 
جدال نزدیک و دیدنی بین رضا اطری و رحمان عموزاد 
رقم خورد. مصافی که ابتدا مدعی ۱۸ ساله تیم ملی یعنی 
عموزاد توانست از رقیب باتجربه خود پیش بیفتد اما در 
و  کارکشته  مدعی  سود  به  چیز  همه  کشتی،  این  پایان 

میدان دیده این وزن تغییر کرد.
به هر حال این کشتی حساس انتخابی در سبک وزن با 
نتیجه ۶ بر ۴ به سود رضا اطری به پایان رسید تا دوبنده 
وزن ۵۷ کیلوگرم به این آزادکار باتجربه برسد. در همین 
راستا این آزادکار ملی پوش که اتفاقاً سهمیه المپیک را هم 
خودش در رقابتهای جهانی ۲۰۱۹ قزاقستان کسب کرده 
این  با رحمان عموزاد گفت:  انتخابی  در خصوص مصاف 
کشتی در شرایطی برگزار شد که من مدت ها در اردوهای 
می کنم.  تمرین  وجود  تمام  با  و  دارم  حضور  ملی  تیم 
عنوان  متوالی  بار  چندمین  برای  توانستم  خوشبختانه 
اخیر کسب کنم و  را در سالهای  انتخاب  نخست مصاف 
ملی پوش این وزن در المپیک باشم. فقط امیدوارم بتوانم تا 
پایان با همین روند موفقیت آمیز پیش بروم و پرچم ایران 
فنی حریف  توان  اطری  درآورم.  اهتزار  به  المپیک  در  را 
گفت:  و  خواند  کیلوگرم  وزن ۵۷  از  بالاتر  را  جوان خود 
رحمان عموزاد وزن زیادی کم می کند تا بتواند در وزن ۵۷ 
کیلو باشد که به نظرم اگر توان خود را در وزن بالاتر یعنی 
۶۵ کیلوگرم به کار گیرد، مطمئناً موفق تر خواهد بود. البته 
نباید این ذهنیت ایجاد شود که چون او حریف من در این 
وزن است، این حرف را می زنم، بلکه چون تلاش و توانش را 
در تمرین با حریفان ۶۵ کیلویی دیده ام این بحث را مطرح 
می کنم. مطمئنم او شانس بیشتری دز وزن ۶۵ کیلوگرم 
خواهد داشت. ملی پوش وزن نخست تیم کشتی آزاد ایران 
برای حضور در المپیک ۲۰۲۱ توکیو در پایان گفت: تمام 
عمر و جوانی خود را برای رسیدن به هدف اصلی ام یعنی 
کسب مدال در المپیک سرمایه گذاری کرد. به همین دلیل 
امیدوارم بتوانم در پایان این روند سخت و طاقت فرسا به 

نتیجه ای شایسته و درخشان در المپیک دست یابم.

 بازیکن سابق تیم ملی با بیان اینکه فوتبال ما به 
از  ما  مدیران  گفت:  افتاده،  ها  غیرفوتبالی  دست 
جنس فوتبال نیستندو این موضوع به فوتبال کشور 

ما آسیب زده است.
 خداداد عزیزی در حاشیه دیدار خیرخواهانه که 
برای چهلمین روز درگذشت مهرداد میناوند و علی 

انصاریان برگزار شد، گفت: باز هم به خانواده این دو 
عزیز تسلیت گفته و آرزو می کنم دیگر شاهد چنین 

اتفاقات ناخوشایندی نباشیم.
کشورمان  ملی  فوتبال  وضعیت  مورد  در  عزیزی 
تصریح کرد: متأسفانه هر روز بدتر از دیروز می شود. 
ما هیچ کرسی ای در AFC نداریم که بتواند از حق 

کسانی  دست  به  ما  فوتبال  کند.  دفاع  ما  فوتبال 
همین  و  نمی شناسند  را  فوتبال  اصلًا  که  افتاده 

موضوع باعث شده ضررهای زیادی کنیم.
بازیکن سابق تیم ملی در پاسخ به این پرسش که 
چرا علی کریمی رأی نیاورد، خاطرنشان کرد: شاید 
تنها کسی که از جنس فوتبال بود، علی کریمی 

بود و متأسفم که او رئیس فدراسیون نشد. درست 
است که او دوست من است اما من این موضوع را 
به خاطر دوستی با او نمی گویم. کریمی از جنس 
و  بود  آشنا  کشور  فوتبال  به  کاملًا  و  بود  فوتبال 

می توانست به آن کمک کند.
رأی  کریمی  به  که  کسانی  از  تأسف  ابراز  با  وی 
ندادند، گفت: فکر می کردم کریمی بیشتر از اینها 
رأی بیاورد اما برای آن بازیکن فوتبالی متأسفم که 
انتخابات شانه کریمی را می بوسید اما در  قبل از 
پایان در حق او نامردی کرد. او شأنی در فوتبال 
اظهار  بازیکنی  برای چنین  فقط می توان  و  ندارد 

تأسف کرد.
در  تغییرات  آیا  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
فدراسیون فوتبال می تواند به سود فوتبال کشورما 
باشد؟ اظهار داشت: من شناختی از عزیزی خادم 
و همکارانش ندارم اما امیدوارم بتواند در کاری که 
می خواهد شروع کند موفق باشد. کار سختی در 
ارتباط  در  بیشتر  فوتبالی ها  با  باید  و  دارد  پیش 
رئیس  که  سوال  این  به  پاسخ  در  عزیزی  باشد. 
روی  به  فدراسیون  درب  گفته  فوتبال  فدراسیون 
فوتبالی ها باز است، گفت: به نظر شما چون درب 
از ما دعوت شد  باید بروم. هر وقت  باز است من 
این کار را می کنیم به شرطی که فوتبالی ها آنجا 
باشند. کسانی که جنس فوتبال را می شناسند و 

با آن آشنا باشند.
خاطرنشان  پایان  در  ایران  فوتبال  سابق  مهاجم 
کرد: فوتبال ما به یک باتلاق شبیه شده و از زمان 
بزرگ  باتلاق  این  داشتند،  آقایان حضور  که  قبل 
و بزرگ تر شده و فوتبال کشور ما هر روز در آن 

باتلاق بیشتر فرو می رود.

خداداد عزیزی: مدیران فدراسیون از 
جنس فوتبال نیستند

خبر

ارجاع پرونده به کمیته اجرایی؛

موضع گیری نایب رئیس عراقی 
AFC علیه تیم های ایرانی در آسیا
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گفت:  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  عراقی  رئیس  نایب 
امتناع تیم های ایرانی از رویارویی با تیم های عربستانی 
آنکه  مگر  است  قبول  قابل  غیر  هایشان  ورزشگاه  در 

دلیل روشنی داشته باشد.
مسابقات  کمیته  رئیس  نایب  مسعود«  »عبدالخالق 
کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام کرد که اظهارات رئیس 
فدراسیون ایران مبنی بر ممانعت از بازی تیم استقلال 
در لیگ قهرمانان آسیا در شهر جده عربستان غیر قابل 

قبول است.
الاهلی  با  قهرمانان  لیگ  سوم  گروه  در  استقلال 

عربستان، الدحیل قطر و الشرطه عراق همگروه است.
»الریاضیه«  روزنامه  به  ارتباط  این  در  عبدالخالق 
عربستان گفت: تیم های سعودی به این دلیل میزبان 
و  تعیین شده  آسیا شدند که شرایط  قهرمانان  لیگ 
استانداردهای AFC را داشتند و پرونده آنها از میان 
باشگاه های متقاضی بهترین پیشنهاد برای میزبانی بود.

این نایب رئیس عراقی کمیته مسابقات AFC ادامه 
داد: امتناع ایرانی ها از رویارویی با باشگاه های عربستان 
اینکه  مگر  است  قبول  قابل  غیر  ورزشگاه هایشان  در 

توجیه و دلیل روشنی به همراه داشته باشد.
اجرایی  کمیته  به  را  مفصلی  گزارش  ما  افزود:  وی 
به  اصرار  ایرانی ها  که  زمان  هر  تا  می نویسیم   AFC
باره تصمیم  این  در  دارند،  عربستان  در  نکردن  بازی 

بگیرند.
میزبانی  گذشته  هفته  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون   
گروه های اول، سوم و چهارم لیگ قهرمانان آسیا را به 
کشور عربستان سپرده بود و تیم های استقلال و فولاد 
)در صورت صعود به مرحله گروهی( باید در عربستان 

به میدان بروند.

سال  یک  از  بعد  گفت:  کاراته  فدراسیون  رئیس 
عملکرد  المللی،  بین  مسابقات  از  کاراته کاها  دوری 
ملی پوشان کشورمان در میان قدرتهای دنیا ستودنی 

بود.
مرحله  نخستین  پایان  در  طباطبایی  سیدحسن 
از رقابتهای لیگ جهانی کاراته در استانبول ضمن 
بیان مطلب فوق به خبرنگار مهر اظهار داشت: این 
با  متفاوت  و  بهترین های جهان  با حضور  مسابقات 
ادوار گذشته برگزار شد. کاراته کاها نشان دادند که 
موضوع  و همین  تاتامی هستند  روی  مبارزه  تشنه 
باعث شد که مبارزات سطح بالا و جذابی را شاهد 

باشیم.
بهداشتی  نامه های  شیوه  میزبان  داد:  ادامه  وی 
سختگیرانه ای را برای جلوگیری ابتلای کاراته کاها، 
گذاشته  اجرا  به  برگزاری  عوامل  و  داوران  مربیان، 
تا شیوه جدیدی  باعث شد  موضوع  همین  که  بود 
از برگزاری را شاهد باشیم. اما نکته مهم این بود که 
تأثیر  این نوع برگزاری روی کیفیت فنی مسابقات 

چندانی نداشت.
رئیس فدراسیون کاراته با اشاره به عملکرد ستودنی 
کاراته کاها روی تاتامی استانبول اظهار داشت: کسب 
مبارزاتی  ارائه  و  رقابتها  این  در  رنگارنگ  مدال های 
سطح بالا و با کیفیت نشان داد که تیم ملی ایران که 

به سمت موفقیت در توکیو گام برمی دارد با برنامه 
ریزی دقیق کادر فنی به خوبی از بحران کرونا عبور 
کرده و این تیم همان تیم قدرتمند سالهای ۲۰۱۹ 
و ۲۰۲۰ است که در هر میدانی قدرت کاراته اصیل 
و با ریشه ایران اسلامی را به نمایش می گذاشت و 
بیش از گذشته به موفقیت در المپیک امیدوار شدیم.

طباطبایی ادامه داد: حضور برخی از بهترین های دنیا 
باعث شد تا کادر فنی تیم ملی علاوه بر اینکه ارزیابی 
خوبی از ملی پوشان کشورمان بعد از یکسال دوری 
از مسابقات داشته باشد و همین اینکه رقبای ملی 
پوشان را زیر نظر داشته باشند. این می تواند برای 

ادامه راه شرایط خوبی پیش روی مربیان قرار دهد.

عملکرد تیم ملی کاراته ستودنی بود

میز  روی  تنیس  ملی  تیم  سرمربی 
ایران  نمایندگان  حذف  به  اشاره  با 
از مسابقات گزینشی المپیک گفت: 
رقابت ها  این  از  نداشتیم  انتظاری 
همچنان  اما  شویم  سهمیه  صاحب 
میانه  آسیای  از  سهمیه  کسب  به 

امیدواریم.
روز نخست مسابقات تنیس روی میز 
انتخابی المپیک در بخش جهانی با 
دو  هر  در  ایران  نمایندگان  حذف 
بخش مردان و بانوان همراه بود. در 
چارچوب این روز از رقابت ها که روز 
گذشته برگزار شد نیما عالمیان تنها 
دور  در  که  بود  کشورمان  نماینده 
کسب  به  موفق  مسابقات  نخست 
پیروزی مقابل »انخابات« مغلوستان  
و شیما صفایی  ندا شهسواری  شد. 
دور  این  در  خود  دیدارهای  نتیجه 
سیبل  التینکایا   « به  ترتیب  به  را 
« از ترکیه و » سارا دی نیوتی« از 

لوکزامبورگ واگذار کردند. 
گزینشی  مسابقات  دوم  دور  در 
نیما  جهانی،  سطح  در  المپیک 
عالمیان مقابل »جاکوب« از لهستان 
باخت. نوشاد عالمیان هم که در دور 
نخست استراحت داشت در این دور 
نتیجه دیدار با » فلورنت لمبیت« از 

بلژیک را واگذار کرد. 
نماینده  چهار  هر  ترتیب  بدین 
زودهنگامی  کار  پایان  کشورمان 
اگرچه  داشتند  ها  رقابت  این  در 
حضور  از  دارند  فرصت  همچنان 
در مسابقات گزینشی آسیای میانه 
سهمیه لازم برای شرکت در المپیک 

توکیو را به دست بیاورند. 

جمیل لطف الله نسبی سرمربی تیم 
تاکید  مردان  میز  روی  تنیس  ملی 
دارد که این سهمیه دور از دسترس 
نیست به خصوص که اگر بازیکنان 
باقی  روزه  سه  دو  فاصله  در  ایران 
آسیای  گزینشی  مسابقات  تا  مانده 
از فشار روحی و روانی خود  میانه، 
آوری  نشاط  تمرینات  و  کاسته 

داشته باشند. 
وی با اشاره به عملکرد نیما عالمیان 
گفت: نیما در دور نخست مسابقات 
داد.  شکست  را  مغولستانی  بازیکن 
عملکرد او در این دیدار خوب و البته 
قابل پیش بینی بود. در دور دوم اما 
لهستان متحمل  نماینده  برابر  نیما 
شکست شد در حالیکه در مجموع 

خوب ظاهر شد. 
میز  تنیس روی  ملی  تیم  سرمربی 
ادامه داد: نیما گیم نخست این بازی 

را برد، در گیم دوم هم از حریفش 
جلو بود اما در نهایت نتیجه این گیم 
را واگذار کرد. مشابه همین وضعیت 
نیما وجود  برای  در گیم پنجم هم 

داشت. 
نوشاد  عملکرد  به  نسبی  الله  لطف 
عالمیان به تک دیداری که در این 
رقابت ها برابر نماینده بلژیک داشت 
یادآور شد: حریف  اشاره کرد و  نیز 
به  بود.  العاده  فوق  نوشاد  بلژیکی 
بود  بازیکن  این  روز  واقعی  معنای 
کرد.  کار  عالی  و  نقص  بدون  چون 
کار  اندازه خود خوب  به  نوشاد هم 
قدری  به  بلژیکی  بازیکن  اما  کرد 
خوب و جنگنده بود که واقعا پیروزی 

حقش بود. 
وی تاکید کرد: در هر صورت قبل از 
آغاز این رقابت ها هم پیش بینی و 
انتظاری بابت کسب سهمیه نداشتیم. 

مسابقات گزینشی المپیک در سطح 
جهانی با حضور بهترین های جهان 
میز  روی  تنیس  شود.  می  برگزار 
ایران در هیچ دوره ای از این رقابت 
ها کسب سهمیه نکرده است اما به 
هر حال حضور در آن فرصت خوبی 
بازیکنان به شرایط  اینکه  بود برای 
بهتری برای کسب سهمیه از آسیای 

میانه برسند. 
میز  تنیس روی  ملی  تیم  سرمربی 
گزینشی  مسابقات  اینکه  بیان  با 
آغاز  اسفندماه  از ۲۸  میانه  آسیای 
این  از  داریم  امید  گفت:  می شود، 
رقابت ها کسب سهمیه کنیم. باید 
فشار روحی و روانی بازیکنان کاسته 
شود و در همین دو سه روزی که 
نشاطی  با  تمرینات  داریم،  فرصت 
نتیجه  به  بتوانند  تا  باشند  داشته 

موردنظر برسند.

لطف الله نسبی: انتظاری برای کسب سهمیه المپیک در 
سطح جهانی نداشتیم

با  سابر  اسلحه  شمشیربازی  ملی  تیم 
شکست برابر آمریکا و کسب جایگاه ششم 
مجارستان  جهانی  جام  در  خود  کار  به 

پایان داد.

ایران  اسلحه سابر  ملی شمشیربازی  تیم 
امروز یکشنبه در بخش تیمی جام جهانی 
کره  برابر  شکست  از  بعد  مجارستان 
جنوبی و ناکامی از صعود به نیمه نهایی 

این رقابت ها، در جدول تعیین رده بندی 
تیم های پنجم تا هشتم به مصاف فرانسه 
رفت و موفق به شکست ۴۵ بر ۲۸ این تیم 
کشورمان  پوشان  ملی  ترتیب  بدین  شد. 

برای کسب جایگاه پنجم به مصاف آمریکا 
رفتند اما در رقابت با این تیم با نتیجه ۴۵ 
به ۳۸ متحمل شکست شدند و به کسب 

جایگاه ششم بسنده کردند.

ایران در رده ششم جام جهانی شمشیربازی ایستاد

»بیمه« یکی از نیازهای مهم جامعه ورزشی است که 
سالهاست مغفول مانده همین موضوع مشکلاتی را 
بخصوص در شرایط خاص همچون دوران کرونا و ایام 
بازنشستگی برای مربیان و داوران در پی داشته است.

 محرومیت مربیان فعال در باشگاه ها که برای رشد 
از  بوم تلاش می کنند  مرزو  این  و گسترش ورزش 
که  است  موضوعی  اجتماعی  تأمین  بیمه  پوشش 
سبب ایجاد مشکلاتی برای این مربیان زحمت کش 

شده است.
آن  از  ورزشکاران  اغلب  که  بیمه هایی  از  یکی 
استفاده می کنند بیمه ورزشی است که با پرداخت 
اندکی هزینه تا سقف مشخص نسبت به رخدادهای 
کارت  و  می شوند  بیمه  سال  یک  طول  در  ورزشی 
بیمه ورزشی دریافت می کنند. بیمه ورزشی تعهدی 
است بین فدراسیون پزشکی ورزشی و ورزشکار که 
در قبال حق بیمه ای که ورزشکار پرداخت می کند 
مقررات  طبق  ورزشی  آسیب  زمان  در  فدراسیون 
غرامت درمان را بر اساس تعرفه های دولتی پرداخت 
می کند. لذا دریافت این کارت به منزله اطلاع و قبول 
شرایط مندرج در آئین نامه موجود در هیأت پزشکی 
پزشکی  فدراسیون  سایت  وب  و  استان  ورزشی 
ورزشکاران  همه  خواسته  آنچه  اما  است.  ورزشی 
و  بازنشستگی  که  است  بیمه ای  می باشد  مربیان  و 
خصوص  این  در  که  باشد  داشته  تکمیلی  خدمات 

هنوز اقدامی نشده است.

انجمن های  فدراسیون  رئیس  بهتری  یوسف 
که  افرادی  گفت:  مورد   این  در  رزمی  ورزش های 
عرصه  در  گذاشته اند  ورزش  روی  را  خود  زندگی 
بازنشستگی آینده ای ندارند. خواسته مربیان ورزشی 
دوران  در  که  باشند  داشته  بیمه ای  که  است  این 
را  درمان  و  زندگی  هزینه های  دغدغه  بازنشستگی 
مادی،  تجهیزات  و  سرمایه  مربیان  باشند.  نداشته 
زمان و وقت خود را برای ورزش و پرورش قهرمانان 
صرف می کنند اما هنگامی که به سن بازنشستگی 
می رسند هیچ جا و کسی نیست که دست آنها را 

بگیرد و از آنها حمایت کند.
هم  ورزشکاران  از  حمایت  صندوق  داد:  ادامه  وی 
شرایط خاص و مربوط به قهرمانان در سطوح عالی 
مربیان  حال  شامل  زمینه ها  بیشتر  در  که  است 
ورزشی و باشگاهی نمی شود. امسال ما بسیار تلاش 
کنیم، جلسات  درمان  را  کهنه  درد  این  که  کردیم 
مختلف با وزارت ورزش و جوانان و وزارت کار انجام 
شد تا بتوانیم این مشکل بزرگ را حل کنیم که فکر 
می کنم تا ۶ ماه اول سال ۱۴۰۰ بتوانیم مربیان و 

داوران را تحت بیمه قرار دهیم.

بهتری : سالهاست از درد کهنه مربیان غافل بودیم 

تقدیر فدراسیون کشتی از کادر اعزامی به رقابت های پیشکسوتان جهان
مراسم تقدیر از کادر اعزامی تیم های ملی کشتی آزاد 
رقابت های جهانی ۲۰۱۹  به  پیشکسوتان  فرنگی  و 

گرجستان، برگزار شد.
این مراسم که به همت کمیته پیشکسوتان و   در 
کشتی  فدراسیون  رئیس  دبیر  علیرضا  حضور  با 
برگزار شد، از علی اکبر حیدری سرمربی تیم، رشید 
محمد  زیبا،  علیرضا  پردیاقوت،  محمد  فرهادی، 

صلحی، کیومرث کوهستانی مربیان، رحیم ابویی و 
علیرضا رحمتی سرپرستان تیم های های کشتی آزاد 
اعزامی  تیم  اجرایی  مدیر  زمانی  و خسرو  فرنگی  و 

تقدیر و تجلیل بعمل آمد.
کمیته  رئیس  جیرسرایی  اکبر  علی  از  همچنین 
پیشکسوتان فدراسیون کشتی نیز تجلیل بعمل آمد.

در این مراسم که احمد عرب مسئول رسیدگی به 

امور پیشکسوتان نیز حضور داشت از جواد نوروزی، 
عکاس و فیلمبردار کشتی پیشکسوتان نیز تقدیر شد.

عملکرد  مورد  در  مراسم  این  جریان  در  همچنین 
تیم های اعزامی به رقابت های جهانی ۲۰۱۹ که در 
گفتگو شد، ضمن  و  بحث  تفلیس گرجستان  شهر 
رقابت های  به  اعزامی  تیم های  برنامه های  اینکه 
جهانی ۲۰۲۱ که قرار است اواخر مهرماه سال ۱۴۰۰ 

در شهر یونان برگزار شود، مورد بررسی قرار گرفت.
جیرسرایی در این نشست صمیمی گفت: فدراسیون 
نظر  از  شرایط  شدن  مهیا  صورت  در  دارد  نظر  در 
شیوع ویروس کرونا، رقابت های قهرمانی کشور را در 
تیرماه برگزار کند تا در ادامه نفرات اول این مسابقات 
اعزام  یونان  به رقابت های جهانی  توسط فدراسیون 

شوند.
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استان تهران
گزارش

فرماندار رباط کریم: داوطلبان انتخابات 
در برابر اعتماد مردم مسئول هستند

بخشدار  کریم،  رباط  امام جمعه شهر  همراه  به  کریم  رباط  فرماندار 
مرکزی و رئیس هیئت نظارت شورای اسلامی شهر از ستاد انتخابات 

ششمین دوره شوراهای اسلامی بازدید کرد.
 نظام ملکشاهی پس از دیدار و گفتگو با حجت الاسلام و المسلمین 
حسن ترابی و عباس نظری و علی نوری به اتفاق از محل ثبت نام 
ششمین دوره انتخابات شوراهای اسلامی شهرهای رباط کریم، پرند 
و نصیرشهر بازدید به عمل آورد و در حاشیه آن بیان کرد: انتخابات 
آبروی نظام و بزرگ ترین رویداد کشور است و داوطلبانی که پا در 
عرصه انتخابات شورای اسلامی شهر گذاشته اند بدانند در برابر اعتماد 

مردم تمام قد مسئول هستند.
نماینده عالی دولت با اشاره به اهمیت حضور حداکثری پر شور مردم 
عنوان کرد: دول شرق و غرب به دنبال تفرقه افکنی برای حضور نیافتن 
مردم در این عرصه هستند اما شهروندان دیار کریمان بار دیگر هم 
پای مسئولان اجرایی به طور قطع با دقت در اجرای قانون، صبوری، 
درایت و هوشمندی با سربلندی حضور خواهند یافت و مشت محکمی 

بر دهان متخصمان و بدخواهان نظام و دولت خواهند زد.

استاندار تهران گفت: هر گونه افزایش 
عمومی  نقل  و  حمل  در  کرایه  نرخ 
و  ممنوع  سال  پایانی  روزهای  در 

غیرقانونی است. 
جلسه  در  بندپی  محسنی  انوشیروان 
استان  ترافیک  نقل  و  حمل  شورای 
برخی  در  اینکه  به  اشاره  با  تهران 
ترمینال ها شاهد افزایش قیمت نرخ 
ها هستیم که به رانندگان توصیه می 
کنیم قیمت کرایه را بی دلیل افزایش 
ندهند اظهار داشت: هر گونه افزایش 
عمومی  نقل  و  حمل  در  کرایه  نرخ 
و  ممنوع  سال  پایانی  روزهای  در 

غیرقانونی است.
افزایش  امسال  ابتدای  در  افزود:  وی 
نقل عمومی  نرخ های کرایه حمل و 
با  نیز  آینده  سال  برای  و  انجام شده 
شورای  اعضای  و  اتحادیه  تصمیمات 
شهر و تایید فرمانداری این کار انجام 

خواهد شد.
گونه  هر  کرد:  تاکید  تهران  استاندار 
حمل  های  کرایه  در  قیمت  افزایش 
تاکسی  ویژه  به  و  عمومی  نقل  و 
کمیته  تایید  و  تصویب  از  پیش 
تطبیق فرمانداری ها که وظیفه تایید 
مصوبات شوراهای شهر را برعهده دارد 

غیرقانونی است و باید در این خصوص 
نظارت ها تشدید شود.

اشاره  با  ادامه  در  بندپی  محسنی 
و  اتوبوسرانی  ناوگان  نوسازی  به 
از محل درآمدهای  تاکسیرانی گفت: 
عمومی شهرداری ها و حمایت دولت 
نوسازی  و  شود  انجام  باید  کار  این 
ناوگان حمل و نقل عمومی از الزامات 
تحقق  و  بررسی  علاوه  به  است، 

و  حمل  رانندگان  صنفی  مطالبات 
نقل عمومی در تهران که در شرایط 
شدند  خسارت  متحمل  کرونایی 

ضروری است.
مشکلات  مورد  در  داد:  ادامه  وی 
این  بیمه  ویژه  به  و  تاکسیرانان 
ملزم  اجتماعی  تامین  سازمان  افراد، 
رانندگان  بیمه  حق  پرداخت  به 
جدیدالورود هستند و همچنین برای 

رانندگان حمل  جبران کمبود درآمد 
و نقل عمومی که ناشی از کرونا است 
کاری  و  ساز  دقیق  بررسی  با  باید 
کارشناسی در این خصوص اندیشیده 
شود. استاندار تهران همچنین از افتتاح 
تاکسی خط  ایستگاه  کار  به  و شروع 
مترو آزادگان به شاهد شهر شهریار نیز 
خبر داد و افزود:  این ایستگاه بزودی به 

بهره برداری خواهد رسید.

پیگیری مطالبات صنفی رانندگان حمل و نقل عمومی؛ 

افزایش نرخ کرایه در روزهای پایانی سال غیرقانونی است

با  دیدار  در  شهریار  فرماندار  طاهری 
مدیرکل امور مالیاتی غرب استان تهران 
بیماری  اقتصادی  به مشکلات  اشاره  با 
کرونا بر صنوف و واحد های اقتصادی از 
ورزشی  مجموعه های  تالارداران،  جمله 
امور  اداره  گفت:  واحدها،  سایر  و  آبی 
نگاه  با  نیز  تهران  استان  غرب  مالیاتی 
ویژه و بخشش و تخفیف مالیات مشاغل 
کمک  شهریار  شهرستان  دیده  آسیب 

حال این حوزه باشد. 
فرماندار  طاهری  مشترک  نشست   
شهریار با زحمتی مدیرکل امور مالیاتی 
و  گفتگو  منظور  به  تهران  استان  غرب 
مشکلات  حل  منظور  به  حل  راه  ارائه 
صنفی  و  تولیدی  واحد های  مالیاتی 

برگزار شد.
این  فرماندار شهریار در  نورالله طاهری 

تبعات  و  مشکلات  به  اشاره  با  جلسه 
بیکاری منحوس کرونا  اقتصادی  منفی 
درگیری  از  سال  یک  از  بیش  گفت: 
و  می گذرد  بیماری  آیت  با  کشور 
صنوف  و  صنعتی  تولیدی،  واحد های 
در  شهریار  شهرستان  جمله  از  کشور 
نوک پیکان حمله اقتصادی این ویروس 

بوده اند.
همراهی  و  همکاری  به  اشاره  با  وی 
صنوف با دستورات و مصوبات ستادهای 
ملی، استانی و شهرستانی مقابله با کرونا 
به  مختلف  بازه های  در  فعالیت  عدم  و 
کشور،  در  بیماری  تب  کاهش  منظور 
و  صنوف  همراهی  کنار  در  افزود: 
مسؤولان  بایستی  اقتصادی  واحد های 
راستای  در  توان  تمام  با  نیز  نهادها  و 
عزیزان  این  کنار  در  مشکلات  کاهش 

باشند.
و  تعطیلی  به  اشاره  با  فرماندار شهریار 
عدم فعالیت قریب به یکساله برخی از 
صنوف از جمله تالارها و مجموعه های 
در  بایستی  داشت:  بیان  آبی  ورزشی 
این میان اداره امور مالیاتی غرب استان 
و  مشخص  برنامه ریزی  با  نیز  تهران 

بخشش و تخفیف مالیات سال مالیاتی 
جاری کمک حال این صنوف و فعالان 

اقتصادی باشد.
طاهری اضافه کرد: انشاالله پیگیری ها و 
مکاتبات لازم با مسؤولان عالی استانی 
و کشوری توسط فرمانداری شهریار در 

این راستا ادامه خواهد داشت.

نشست فرماندار شهریار با مدیرکل امور مالیاتی غرب تهران

گزارش

دستور مدیریت شهری برای خدمت 
رسانی حداکثری به شهروندان

ساختمان شهرداری صالحیه در جمعه ۲۹ اسفند دائر است.
 ارائه خدمات شایسته به شهروندان و اعلام کار روز جمعه ۲۹ اسفند 
دستور جدید مدیریت شهری صالحیه به مسئولان و کارکنان دوایر 

مختلف شهرداری است.
بر اساس این گزارش،  طی دستوری از ناحیه شهردارصالحیه مبنی بر 
آماده باش تمامی واحدهای مرتبط جهت خدمت رسانی حداکثری در 
روز جمعه ۲۹ اسفند، کارکنان ملزم به حضور در این روز تعطیل شدند.

از  پیش  مراجعان  تکریم  و  ارائه خدمات  در  اهمال  از شرایط  پرهیز 
فرارسیدن نوروز باستانی از دیگر دستورات لازم الاجرای آقای شهردار 

به مسئولین و کارکنان شهرداری در خصوص این روز قلمداد شد.

7

آئین کلنگ زنی احداث مجتمع قضایی نیروهای 

مسلح جنوب غرب استان تهران برگزار شد

نیروهای  با حضور معاون قضایی  اسفندماه سال جاری  یکشنبه ۲۴ 
تامین شهرستان شهریار ،شهردار  تهران،اعضاء شورای  استان  مسلح 
شهریار ،اعضاء شورای اسلامی شهر ،آئین کلنگ زنی احداث مجتمع 
قضایی نیروهای مسلح جنوب غرب استان تهران در زمینی به مساحت 
نشانی  آتش  سازمان  جنب  اداری  شهرک  در  واقع  ۱۹۳۰مترمربع 
وخدمات ایمنی که طبق مصوبه شورای اسلامی شهر توسط شهرداری 
شهریار به مجتمع قضایی نیروهای مسلح جنوب غرب استان تهران 

واگذار شده است برگزار شد.

حسن بیگی: توزیع بسته های معیشتی و حمایتی در 
میان مددجویان بهزیستی استان تهران؛ ظرفیت اصناف 

و اتاق بازرگانی جهت جذب مشارکت های مردمی 
بهزیستی به کار گرفته می شود

معاون سیاسی و اجتماعی استاندار تهران بر استفاده از ظرفیت سازمان 
اتاق اصناف، بنگاه  هایی همچون صنعت معدن، شرکت شهرک ها، 
های اقتصادی بزرگ و غیره در جهت بهبود خدمت رسانی بهزیستی 

استان تاکید کرد. 
با  مردمی  های  مشارکت  شورای  جلسه  در  بیگی  حسن  شکراله   
بهزیستی استان تهران اظهار داشت: شورا اقدامات لازم جهت توزیع 
بسته های معیشتی و حمایتی در میان مددجویان بهزیستی استان 

تهران را پیگیری کرد.
های  نیت  و  اجتماعی  مسئولیت  ایفای  راستای  در  داد:  ادامه  وی 
خیرخواهانه و با توجه به محدودیت های مالی، جلب مشارکت های 

مردمی ضروری است و باید در این زمینه فعال تر عمل کرد.
معاون سیاسی و اجتماعی استاندار تهران با اشاره به لزوم بهره گیری 
از ظرفیت های مختلف جهت جلب مشارکت های مردمی عنوان کرد: 
از ظرفیت سازمان هایی همچون صنعت معدن، شرکت شهرک ها، 
اتاق اصناف، بنگاه های اقتصادی بزرگ و غیره در جهت بهبود خدمت 

رسانی بهزیستی استان استفاده شود.
اجتماعی  مسئولیت  مقوله  کرد:  خاطرنشان  همچنین  بیگی  حسن 
اهمیت زیادی دارد و باید برنامه ریزی ها به صورتی باشد که امکان 
بهره گیری از ظرفیت های مختلف فراهم شود تا با مشارکت آنها بتوان 

قدری از مشکلات بهزیستی و مددجویان این نهاد را کاهش دهیم.

عملیات حفر و تجهیز و آزمایش پمپاژ 
چاه شماره 5 واوان در خیابان شهدای 
گمنام شهر واوان انجام و به اتمام رسید 

 .
اعلام خبر مذکور  با  واوان  آبفای  مدیر 
اظهار داشت : بلحاظ ساخت و سازهای 
صورت گرفته و افزایش حوزه سکونتی 
و  کرونا  بیماری  شیوع   ، شهروندان 

شرب  آب  مصرف  توجه  قابل  افزایش 
و بمنظور تثبیت فشار و ارتقاء کمی و 
گونه کمبود  هر  از  پیشگیری  و  کیفی 
در  الخصوص  علی  شرب  آب  احتمالی 
فصول گرم پیش رو چاه شماره 5 شهر 
واوان با صرف هزینه های لازم از محل 
اعتباری عمرانی حفر و آزمایش پمپاژ 

شد . 

پرویز عبدی با اشاره به مشخصات این 
این چاه  طی  : حفر  یادآور شد  طرح 
اواسط بهمن ماه امسال آغاز و پس از 
حفر و تجهیز و آزمایش پمپاژ با آبدهی 
بهره  آماده  ثانیه  بر  لیتر  از ۱۰   بیش 
برداری شده است و امیداواریم تا پایان 
مدار  اجرای خطوط لازم در  با  و  سال 

بهره برداری قرار گیرد .

در آبفای جنوب غربی استان تهران انجام شد 

حفر و آزمایش پمپاژ یک حلقه  چاه در شهرک واوان  جلسه ستاد پیشگیری ازحوادث احتمالی 
چهار شنبه آخر سال برگزار شد

جلسه ستاد پیشگیری از حوادث و کاهش آسیب چهارشنبه آخر سال با 
حضور معاونین و مسئولین سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی در دفتر 

معاونت خدمات شهری شهرداری نسیم شهر برگزار شد.
میرزایی معاونت خدمات شهر با بیان اینکه: شیوع بیماری کرونا شهروندان 
و مراکز درمانی را به زحمت انداخته وبا در نظر گرفتن اینکه در ایام پایانی 
رفتار  از  مردم  که  است  این  انتظار  داریم  قرار  سوری  چهارشنبه  و  سال 
های پرخطر خود داری کنند،درخانه بمانند ورنج وزحمت کادر درمانی و 

بیمارستان هارا دوچندان نکنند.
ودر ادامه رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی در این جلسه گفت: 
برخی از آسیب ها مثل سوختگی یا قطع عضو که در حوادث چهار شنبه 
آخر سال اتفاق می افتد جبران ناپذیر است به همین دلیل همه ارگانهای 
خدمات رسان باید تمام تلاش خود را از وقوع حوادث خطر ساز انجام دهند 

تا در مواقع بحرانی مدیریت بهتری در سطح شهر  ارائه دهیم.

داخلی  و  جاری  اعتبارات  از  استفاده  با 
و  اصلاح  عملیات  متر   ۱۰۰۰ از  بیش 
توسعه شبکه بهمراه اصلاح انشعابات در 

احمد آباد مستوفی انجام شد. 
با  آباد مستوفی  آبفای احمد  امور  مدیر 
اعلام خبر مذکور اظهار داشت : با عنایت 
خطوط  بهسازی  و  ساماندهی  لزوم  به 
و  قدمت  بدلیل  آبرسانی  های  شبکه  و 

فرسودگی و همچنین توسعه شبکه در 
مناطق جدید ، عملیات اصلاح و توسعه 
قرار  کار  در دستور  این شهر  در  شبکه 

گرفته و مطابق برنامه انجام شد .  
محمد مشکات ضمن تشریح مشخصات 
پروژه انجام شده در این خصوص یاد آور 
با  و  سالجاری  طی  عملیات  این   : شد 
صرف هزینه های لازم از محل اعتبارات 

جاری و داخلی در مناطق مختلف شهر 
انجام شد که طی آن ۲6۰ متر عملیات 
توسعه شبکه  و 88۰ متر عملیات اصلاح 
با  شبکه جمعا به طول ) ۱۱۲۰ متر ( 
لوله های ۱۱۰ میلی متری  از  استفاده 
پلی اتیلن بهمراه اصلاح و بهسازی ۱۱۰ 
و  انجام  انشعاب طی سال جاری  رشته 

اتمام و وارد مدار بهره برداری شد .  

مهندس مشکات با اشاره به اینکه اصلاح 
نیز  مناطق  سایر  در  شبکه  توسعه  و 
انجام خواهد شد گفت : مطالعات لازم 
در  شبکه  توسعه  و  اصلاح  در خصوص 
مناطق دیگر انجام شده است و به محض 
تامین اعتبارات لازم مطابق برنامه ریزی 
بندی صورت گرفته عملیاتی  اولویت  و 

خواهد شد . 

به منظور خارج سازی خطوط و شبکه های قدیمی

عملیات اصلاح شبکه به طول 880 متر در احمد آباد مستوفی انجام شد

شهردار اندیشه : آغاز پروژه احداث 
سایبان پایانه مسافربری شهراندیشه با 

اعتبار ۲0 میلیاردی

 علی ملکی شهردار اندیشه از شروع مراحل اجرایی و احداث سایبان 
پایانه مسافربری این شهر خبر داد.

وی در این خصوص گفت: احداث پایانه مسافربری شهر اندیشه یکی 
از پروژه های مهم شهرداری محسوب میشود که با توجه به شرایط 
فعلی این پروژه در حال احداث است اما از آنجاکه عدم مسقف بودن 
این پروژه تا اتمام آن در شان رانندگان و مردم عزیز نبود لذا عملیات 
احداث سایبان پایانه با تأیید اعضای محترم شورای اسلامی و کمیته 
انطباق و با اعتباری بیست میلیارد ریالی در اولویت کار شهرداری قرار 

گرفت.
شهردار اندیشه افزود: این پروژه از نوع  سازه فضاکار و توسط سازمان 
به اجرا در  اندیشه  حمل و نقل و معاونت فنی و عمرانی شهرداری 

می آید.
علی ملکی افزود: با توجه به روند  اجرای این پروژه انشالله در یک ماهه 
اخیر شاهد اتمام این سازه خواهیم بود تا مردم عزیز و رانندگان زحمت 

کش در زیر گرما و سرما محفوظ بمانند.

توزیع ۱80 تن میوه شب عید در
 بهارستان

فرماندار بهارستان گفت: ۱8۰ تن میوه شب عید در شهرستان توزیع 
خواهد شد. 

 هادی تمهیدی فرماندار بهارستان اظهار داشت:  با توجه به برنامه 
ریزی های انجام شده میوه شب عید شامل پرتقال و سیب در سطح 

شهرستان از فردا توزیع خواهد شد.
وی افزود: ۱۲۰ تن پرتقال و 8۰ تن سیب به قیمت مصوب در 8 نقطه 

از سطح شهرستان توزیع می شود.
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صدور ۷۴ گواهي نامه قرآني به کادر 
وظیفه مرکز آموزش 0۱ شهدای وظیفه 

نزاجا رباط کریم
توسط اداره تبلیغات اسلامي رباط کریم ۷۴ گواهي نامه قرآني به کادر 
وظیفه مرکز آموزش ۰۱ شهدای وظیفه نزاجا این شهرستان صادر و 
تحویل شد. حجت الاسلام حسین رواز، رئیس اداره تبلیغات اسلامي 
رباط کریم،  گفت: ۷۴ گواهي نامه قرآني در رشته های روان خوانی 
سطح ۲ و فصیح خوانی سطح ۳ به به کادر وظیفه مرکز آموزش ۰۱ 
شهدای وظیفه نزاجا صادر و تحویل شد. وي، در این خصوص افزود: 
دوره های آموزش قرآن در مراکز نظامی در راستای مهارت آموزی 
کادر وظیفه و با اعزام مربي از سوي این اداره برگزار و گواهی نامه 
ها به کسانی اعطا شد که در دوره های آموزشی شرکت کرده و در 
آزمون پایانی حد نصاب لازم را کسب کرده بودند. این مسئول، ارتقاي 
فعالیت هاي قرآني و توانمند سازی کادر وظیفه و سربازان را از اهداف 
کارهای  نشان کرد: در حوزه  و خاطر  دانست  ها  دوره  این  برگزاری 
فرهنگی و مذهبی با ارگان ها و ادارات شهرستان همکاري و تعامل 

خوبي برقرار است.

با هدف به روز رسانی و بهسازی شبکه 
و انشعابات قدیمی و فرسوده ، عملیات 
اصلاح شبکه به طول 6 هزار متر و ۴۰۰ 
رشته انشعابات طی سالجاری در پرند 

انجام و به اتمام رسید . 
مدیر امور آبفای پرند ضمن اعلام این 
خبر اظهار داشت : با عنایت به مطالعات 
صورت گرفته و شناسائی مناطق دارای 

انشعابات و شبکه های قدیمی ، موضوع 
جایگزینی خطوط و انشعابات جدید و 
همچنین همسان سازی خطوط توزیع 
با مناطق تحت پوشش در دستور کار 
بندی  اولویت  مطابق  و  گرفته  قرار 

صورت گرفته انجام و به اتمام رسید . 
عملیات  تشریح  ضمن  رسولی  امید 
انجام شده در این خصوص یادآور شد 

: این  پروژه با صرف هزینه های لازم 
و  جاری   ، عمرانی  اعتبارات  محل  از 
 ، تعاونی مپسا  فاز های  5  داخلی در 
فاز ۴  بلوار دانشجو و همچنین شمال 
، تعاونی امور مالیاتی و فاز ۳ ، تعاونی 
مپسا ۳ و سایر مناطق با استفاده از لوله 
های پلی اتیلن در سایز  ۱۱۰ و ۱6۰ 
میلی متری انجام و  در مدار توزیع و 

بهره برداری گردید . 
پرند خاطرنشان کرد  آبفای  امور  مدیر 
اصلاح  عملیات  اجرای  با  همزمان   :
شبکه ، پروژه اصلاح انشعابات قدیمی 
مذکور  عملیات  با  مرتبط  فرسوده  و 
تعداد  آن  طی  که  گردید  انجام  نیز 
۴۰۰رشته انشعاب بهسازی ، تعمیر و یا 

تعویض و به بهره برداری رسید .

اجرای 6 هزار متر عملیات اصلاح خطوط و شبکه های فرسوده در شهر پرند 
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رئیس کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و 
محیط زیست مجلس با بیان اینکه وزارت صمت 
متولی عرضه مرغ در کشتارگاه ها می شود، گفت: 
عرضه مرغ منجمد تا پایان ماه مبارک رمضان 

ادامه پیدا خواهد کرد.
ویژه  نشست  تشریح  در  ساداتی نژاد  سیدجواد 
کمیسیون های تخصصی مجلس برای ساماندهی 
کشاورزی،  کمیسیون  سه  نشست  گفت:  بازار، 
با  اسلامی  شورای  مجلس  صنایع  و  اقتصادی 
وزرای صنعت، معدن و تجارت و جهاد کشاورزی 
با دستور رئیس مجلس شورای اسلامی برگزار 

شد.
رئیس کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی 
ادامه  اسلامی  شورای  مجلس  زیست  محیط  و 
تنها  مرغ  تحویل  شد  مقرر  جلسه  این  در  داد: 
در کشتارگاه ها و با نظارت وزارت صمت صورت 
بگیرد و این امر تا پایان ماه مبارک رمضان ادامه 
شورای  مجلس  در  نماینده  این  باشد.  داشته 

در  مرغ  مستقیم  عرضه  اینکه  بیان  با  اسلامی 
استان ها با مدیریت اصناف و استانداران تا پایان 
ماه مبارک رمضان ادامه پیدا می کند، اضافه کرد: 
تنظیم  ستاد  در  تنها  تصمیم گیری ها  طرفی  از 
بازار  تنظیم  ستاد  و  می شود  انجام  تهران  بازار 
تصمیم  با  مغایر  تصمیمی  نمی توانند  استان ها 
اصلی اتخاذ کنند. همچنین عرضه مرغ منجمد 
نیز تا پایان ماه مبارک رمضان ادامه پیدا خواهد 

کرد.
نماینده مردم کاشان، آران و بیدگل در مجلس 
خصوص  در  کرد:  خاطرنشان  اسلامی،  شورای 
با  این مقدار  باید  نیز  واردات 50 هزار تن مرغ 
با  و  شود  تامین  داخلی  کنندگان  تولید  کمک 
از  استفاد ه  با  و  وزارت جهاد کشاورزی  ضمانت 
اتحادیه ها و تشکل های خصوصی به  ظرفیت 
خصوص بسیج اصناف برای توزیع مرغ تا پایان 
ماه مبارک رمضان برنامه ریزی شود و نظارت هم 

با جدیت توسط تعزیزات صورت بگیرد.

عرضه مرغ منجمد تا پایان ماه مبارک 
رمضان ادامه دارد

کمبود مرغ ناشی از شبکه توزیع ناکارآمد است
از  مجلس  رئیسه  هیأت  سخنگوی 
سال  در  کشور  اولویت  های  بررسی 
رئیسه  هیأت  امروز  نشست  در  جدید 

مجلس خبر داد.
تشریح  در  فرهنگی  حسین  محمد 
عنوان  مجلس،  رییسه  هیات  نشست 
جمع بندی  نشست  این  در   کرد: 
که گذشت  سالی  در  مجلس  اقدامات 
پیگیری  تداوم  ضرورت  بر  تاکید  و 
اولویت های کشور در سال جدید با رفع 
آسیب های شناسایی شده مورد بحث 

قرار گرفت.
نماینده مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در 
مجلس شورای اسلامی افزود: مقرر شد 
در هفته پایانی سال جاری ضمن نهایی 
دستور  برخی   ،۱۴00 بودجه  کردن 
قرار  مجلس  برنامه  در  ناتمام  کارهای 

نمایندگان  تذکرات  همچنین  و  گیرد 
حتی المقدور بطور کامل قرائت شود.

ادامه  رئیسه مجلس  سخنگوی هیأت 
داد: در خصوص سایر موارد داخلی نیز 
مقرر  جمله  از  شد؛  اتخاذ  تصمیماتی 
ساختمانی  ضایعات  شد،  مقرر  اینکه 
مزایده  به  قانون  اساس  بر  موجود 
گذاشته شده و وجه حاصله به خزانه 

واریز شود.

بررسی اولویت  های کشور در سال جدید 
در نشست  هیأت رئیسه مجلس
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عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی 
گفت: آمریکایی ها مسیر اشتباهی را در 
پیش گرفتند لذا خودشان باید این امر را 

اصلاح کنند.
طرح  خصوص  در  سلیمی  علیرضا 
سوی  از  برجامی  گفتگوهای  پیشنهاد 
ایالات متحده آمریکا، گفت: رهبر معظم 
انقلاب به صراحت فرمودند آمریکایی ها 
باید تمامی تحریم ها را بردارند، سپس 
این امر از سوی کشورمان راستی آزمایی 
می شود آن وقت ایالات متحده می تواند 

به چارچوب برجام بازگردد.
در  دلیجان  و  محلات  مردم  نماینده 
کرد:  اظهار  اسلامی  شورای  مجلس 
بنابراین ارائه هر نوع پیشنهادی بر خلاف 
موضوع مذکور، حتما فریب بزرگ خواهد 

بود.
وی با اشاره به اینکه کاخ سفید به دستور 

ترامپ و به صورت یکجانبه از توافقنامه 
برجام خارج شد، ادامه داد: آمریکایی ها 
لذا  گرفتند  پیش  در  را  اشتباهی  مسیر 

خودشان باید این امر را اصلاح کنند.
یازدهم  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
افزود: همچنین باید اذعان کرد پیشنهاد 
سازنده از سوی جمهوری اسلامی ایران 
ارائه شد؛ به عبارتی  برای احیای برجام 
مطابق  ها  تحریم  تمامی  شدن  برچیده 
اصلاح  برای  روش  بهترین  برجام  مفاد 

رفتار آمریکایی ها است.
شورای  مجلس  رئیسه  هیات  عضو 
همه  بنابراین  کرد:  خاطرنشان  اسلامی 
سیاست  اساس  بر  باید  کشور  در  افراد 
مذکور رفتار کنند تا حقوق ملت تامین 
شدند  امتحان  بارها  ها  آمریکایی  شود؛ 
و به دلیل نقض عهد در امتحانشان رد 

شدند.

آمریکا باید مسیر اشتباه برجامی اش را اصلاح کند/ 
پیشنهاد سازنده؛ برچیدن تمامی تحریم ها است

نوشتار

به  مرغ  و  میوه  وجود  اشاره  با  معادن  و  صنایع  کمیسیون  رئیس 
میزان کافی در کشور، گفت: مشکلات کنونی بازار ناشی از شبکه 
توزیع ناکارآمد است؛ دلالان وارد میدان شده و به دلیل بی برنامگی 
اکبری  اله  اند.عزت  زده  رقم  را  کنونی  مشکلات  دولت  رئیس 
های  کمیسیون  مشترک  و  ویژه  نشست  تشریح  در  تالارپشتی  
وزرای  حضور  با  امروز  که  کشاورزی  و  اقتصادی  معادن،  و  صنایع 
این نشست به منظور  صمت و جهاد کشاورزی برگزار شد، گفت: 
اخذ تدابیر ویژه برای برای ساماندهی بازار به ویژه تنظیم بازار مرغ 
نوروز تشکیل شد.نماینده مردم تهران، شمیرانات،  در آستانه عید 

افزود: حدود ۴ ماه قبل وزرای صمت و  ری، اسلامشهر و پردیس 
بر تقسیم وظایف در حوزه تنظیم  توافقاتی مبنی  جهاد کشاورزی 
بازار انجام دادند اما آقای روحانی این توافق را کنسل کرد و شرایط 
کنونی بازار را رقم زد.وی با طرح این پرسش که آیا آقای روحانی 
گرونگیری  با  است  درصد  یا  است  مردم  مشکلات  حل  دنبال  به 
در  کرد:  اضافه  کند،  رو  روبه  مشکل  با  را  جامعه  مردم،  ممعیشت 
صورتی که توافق وزرا عملیاتی می شد، شرایط کنونی ایجاد نمی 
شد.این نماینده مردم در مجلس یازدهم با بیان اینکه رئیس جمهور 
بدون ارائه پیشنهاد جایگزین، توافق وزرا را کنسل کرد، ادامه داد: 
رئیس دولتی که ادعای تعامل با دنیا را دارد، باید به این نکته توجه 
بازار مرغ و تخم  کند که سایر کشورها عملکرد در حوزه مدیریت 
مرغ و تشکیل صف های طولانی را نظاره می کند.رئیس کمیسیون 
صنایع و معادن با اشاره به صحبت های وزیر جهاد کشاورزی در این 
نشست، یادآور شد وی مدعی بود که میوه و مرغ به میزان کافی 
این صحبت مشخص است که  به  با توجه  در کشور موجود است، 
 مشکل اصلی در شبکه توزیع است؛ دلالان وارد میدان شده به دلیل 

بی برنامگی رئیس دولت و مشکلات کنونی را رقه زده اند.

بــه شــهروندان عزیــز اطــاع مــی گــردد در جهــت حمایــت از سیاســت های قــوه قضاییــه در مبــارزه بــا فســاد،  راه را بــرای  مفســدان نــا امــن کنیــم  در نظــر 
داریــم کلیــه گزارش هــای مردمــی در جهــت تخلفــات صــورت گرفتــه در زمینــه فســاد ادارات بــه اطــاع نهادهــای نظارتــی برســانیم . و ایــن نشــریه بــا حفــظ 
و صیانــت کامــل از هویــت گــزارش دهنــده آنهــا رابــه نهادهــا و دســتگاه های مربوطــه ارجــاع  وجــواب  و نتیجه گیــری را بــه مخاطبــان گــزارش مــی دهــد. 
و در صــورت نــدادن پاســخ قانــع کننــده از نهــاد مســئول، گــزارش همــراه بــا مســتندات بــه قــوه قضاییــه ارجــاع شــده وبــا مســیر دادگاه پیگیــری میشــود 
و نتیجــه را بــدون افشــای هویــت گــزارش دهنــده واجــازه قاضــی در رســانه  منتشــرمی کنیــم  از مــردم عزیــز می خواهیــم مــدارک فســادهای اقتصــادی 

واداری را کــه از منابــع عمومــی وبیــت المــال بــه تــاراج می برنــد بــه همــراه مســتندات مربوطــه اعــام نماینــد.

اطلاعیه

شماره پیامک  نشریه       09361377917

نشریه سراسری اتفاق روز
و پایگاه خبری اتفاق روز آناین 

از کلیه استانها نماینده فعال می پذیرد
09126966214
09126968123
02156438444

قطع بند ناف بودجه کشور از نفت نوشتار

ــری- نماینده  ــی مظف رحیم
مــردم سروســتان و کــوار و 
خرامــه در مجلــس شــورای 

اســامی
عضــو هیــات رئیســه کمیســیون 
انــرژی مجلــس بــا بیــان اینکــه 
ــش  ــس کاه ــه مجل ــدف اولی ه
کشــور  بــه  ارزی  فشــارهای 
ــت  ــه نف ــل وابســتگی ب ــه دلی ب
اســت، گفــت: بــه یقیــن هرقــدر 
تعــداد بشــکه هــای در نظــر 
گرفتــه شــده بــرای فــروش 
نفــت خــام کمتــر شــود تحقــق 
ایــن هــدف امــکان پذیــری 

ــت. ــد داش ــتری خواه بیش
 عبدالعلــی رحیمــی مظفــری 
ــت  ــه دول ــی ک ــاره اصلاحات درب
ــه  ــی لایح ــش نفت ــد در بخ بای
بودجــه اعمــال کنــد، گفــت: 
ــد  ــرات بای ــن تغیی ــن ای ــه یقی ب
بودجــه کشــور را بــه ســمت 
کاهــش وابســتگی بــه نفــت 
هــر  بنابرایــن  دهــد  ســوق 
قــدر ایــن وابســتگی کمتــر 
شــود دســتیابی بــه اهــداف 
ــی همچــون کاهــش  ــد مدت بلن
ــت و  ــروش نف ــه ف ــتگی ب وابس
ــا  ــی م ــدرت چانه زن ــش ق افزای
بین المللــی  عرصه هــای  در  را 

را بــه دنبــال دارد.
نماینــده مــردم سروســتان و 
مجلــس  در  خرامــه  و  کــوار 
داد:  ادامــه  اســلامی  شــورای 
ــش  ــس کاه ــه مجل ــدف اولی ه
کشــور  بــه  ارزی  فشــارهای 
ــت  ــه نف ــل وابســتگی ب ــه دلی ب
ــر  ــل ه ــن دلی ــه همی ــت ب اس
چــه قــدر تعــداد بشــکه های در 

نظــر گرفتــه شــده بــرای فروش 
نفــت خــام کمتــر شــود تحقــق 
امکان پذیــری  هــدف  ایــن 

بیشــتری خواهــد داشــت.
وی همچنیــن بــا تاکیــد بــر 
ــی در  ــت مالیات ــه عدال ــه ب توج
لایحــه بودجــه، افــزود: اگــر 
بودجــه ۱۴00 ماننــد ســال 99 
تدویــن شــود و صرفــا چنــد 
ــر  ــی تغیی ــوزه نفت ــدد در ح ع
جایگزیــن  منابــع  امــا  کنــد 
همچــون  محل هایــی  از 
و  مالیاتــی  شــفافیت های 
مشــاغل درآمــدزا -کــه بســیاری 
ــد-  ــی دارن ــرار مالیات ــا ف از آن ه
ایجــاد نشــود، بــه یقیــن تغییــر 
ــاد  ــه ایج ــذاری در بودج تاثیرگ
نخواهــد شــد و ایــن مســئله 
تعطیلــی پروژه هــای عمرانــی 
و افزایــش قیمــت دلار را بــه 
ارزش  طرفــی  از  دارد،  دنبــال 
پــول ملــی بیــش از ایــن کاهش 

ــرد. ــد ک ــدا خواه پی
رحیمــی مظفــری بــا اعتقــاد بــه 

اینکــه اصــلاح ســاختار بودجــه 
یــک ضــرورت اســت، گفــت: 
وضعیــت  و  تحریــم  شــرایط 
بهتریــن  کنونــی،  اقتصــادی 
ــی از اقتصــاد  ــرای رهای ــان ب زم
بــدون  کشــور  اداره  و  نفتــی 

ــت. ــت اس ــه نف ــتگی ب وابس
بــه گفتــه ایــن نماینــده مجلس 
بــا  دشــمنان  کــه  اکنــون 
و  تحریم هــا مواجــه هســتیم 
ــدم  ــت و ع ــم نف ــه تحری از حرب
ــارها را  ــت، فش ــول نف ــال پ انتق
ــد،  ــف می کنن ــور مضاع ــر کش ب
ــع  ــرای قط ــت ب ــن فرص بهتری
ــه  ــتگی بودج ــاف و وابس ــد ن بن
کشــور بــه نفــت بــه وجــود 

ــت. ــده اس آم
عضــو هیــات رئیســه کمیســیون 
انــرژی مجلس شــورای اســلامی 
کنتــرل وابســتگی بــه نفــت را از 
ضروریــات مهــم لایحــه اصــلاح 
شــده دولــت عنــوان کــرد و 
ــارغ از  ــور را ف ــد کش ــت: بای گف
ــم. ــی اداره کنی ــای نفت درآمده

بودجه  تلفیق  کمیسیون  عضو 
از  هدف  به  اشاره  با  مجلس 
های  پروژه  برای  قیر  تخصیص 
و  بهسازی  و  محروم  مناطق 
روستایی  های  جاده  ساخت 
عده ای  متاسفانه  کرد:   اظهار 
خاص که در حال سوءاستفاده و 
رانت از محل قیر هستند، اکنون 
برنمی تابند که این محصول برای 
مناطق  مردم  آسایش  و  رفاه 

محروم هزینه شود.
اباتری  دلخوش  سیدکاظم 
در  سرا  صومعه  مردم  نماینده 
با خبرنگار   گفت وگو  در  مجلس 
خبرگزاری خانه ملت، در واکنش 
بی توجهی  بر  مبنی  خبری  به 
صادراتی  پتانسیل  به  مجلس 
قیر و کارکرد شفاف بورس کالا 
قیر  تامین  و  برای کشف قیمت 
با  پروژه های عمرانی  نیاز  مورد 
برآورد ۴ میلیون تنُی قیر رایگان 
از  بودجه سال ۱۴00 گفت:  در 
تنُ  میلیون   20 حدود  مجموع 
تنُ  میلیون   ۱5 نفت،  ضایعات 
هم  تنُ  میلیون   5 و  کوره  نفت 
قیر(  اولیه  باتوم)مواد  وکیوم 
 95 سال  تا  که  می آید  بدست 
به  قیر  دریافت  برای  مشکلی 
منظور آسفالت راه های روستایی 

بنیاد مسکن،  از سوی  و شهرها 
شهرداری ها و ... وجود نداشت.

از  متاسفانه  داد:  ادامه  وی 
پالایشگاه های  به  قیر   96 سال 
تنها  نه  و  شد  واگذار  خصوصی 
بلکه  شد  برابر  چند  قیر  قیمت 
هم  فساد  ایجاد  برای  ای  زمینه 
نقطه  همین  باید  و  شد  فراهم 
که  بگیرد،  قرار  بررسی  مورد 
که  قیری  قیمت  چرا  قیمت 
از  است  نفت  تفاله  و  ضایعات 
 8 حدود  به  تومان  هزار   500

میلیون تومان رسید.
دلخوش با تاکید براینکه اکنون 
طریق  از  قیر  و  باتوم  وکیوم 
ارز  و  می شود  صادر  بورس  بازار 
حاصل از آن درآمدی برای دولت 
محسوب نمی شود، تصریح کرد: 
مردم طی چند سال اخیر برای 
راه های  آسفالت  و  قیر  دریافت 
روستایی، مدارس، راه های داخل 
شده اند،  سرگردان   ... و  شهری 
و  بورس  بازار  در  قیر  عرضه  با 
تشنه نگاه داشتن پیمانکاران، در 
نهایت قیر را با قیمت کشورهای 
همسایه در داخل بفروش رسانده 
و این موضوع موجب شده تا تنها 
میان  این  در  خاص  عده ای 

سودجویی  کنند.

را  قیر  کرد  هزینه  رانتخواران، 
برای مناطق محروم برنمی تابند 

در  سرا  صومعه  مردم  نماینده 
از  هدف  به  اشاره  با  مجلس 
اظهار  بودجه  در  قیر  تخصیص 
مجلس  مصوبه  براساس  کرد: 
نمایندگان  اختیار  در  قیر  این 
اختیار  در  بلکه  نمی گیرد  قرار 
دستگاه های متولی است و میزان 
تخصیصی قیر برای هر بخش در 
مشخص  کاملا  قیر  توزیع  روند 
متاسفانه  تعیین شده،  شفاف  و 
حال  در  که  خاص  عده ای 
سوءاستفاده و رانت از محل قیر 
که  برنمی تابند  اکنون  هستند، 
این محصول برای رفاه و آسایش 
هزینه  محروم  مناطق  مردم 
کمیسیون  سخنگوی  شود. 
بیان  مجلس  قضایی  حقوقی 
در  مجلس  مصوبه  طبق  کرد: 

تنُ  میلیون   ۱ حدود   99 سال 
 ... قیر برای روستاها،  شهرها و 
در نظر گرفته شد که به محض 
قیر  مجلس،  توسط  قانون  ابلاغ 
یک  تومان  میلیون   ۴ قیمت  با 
باره به 8 میلیون تومان افزایش 
پرسید؛  باید  اکنون  و  یافت 
و  قیر  شب  یک  قیمت  افزایش 
فساد  و  رانت  برخی،  سودجویی 
این  از  مردم  استفاده  یا  است 
دستگاه های  بنابراین  محصول، 
نظارتی و بازرسی بر روند فروش 
و  ناگهانی  قیمت  افزایش  قیر، 
دریافت منابع مالی حاصل از آن 
دهند  انجام  دقیقی  نظارت  باید 
محل  از  کسانی  چه  ببینند  و 
فروش قیر منتفع می شوند، زیرا 
وزارت نفت اعلام کرده مالک قیر 
نیست و در اختیار پالایشگاه های 

خصوصی است.

رانت خواران، اختصاص قیر برای مناطق محروم را بر نمی تابند نوشتار

رضاحسین زاده /مشاورحقوقی
بــا افزایــش روز افــزون شــهر 
اپارتمــان  وگســترش  نشــینی 
وناخواســته  ،خواســته  نشــینی 
بامــواردی روبــروی میشــویم کــه 
ــا  ــته ون ــت ندانس ــن اس گاه ممک
اگاهانــه حــق خــود ودیگــران 
تضییــع کنیــم ، امــروز قصــد دارم 
ــردی ومســائل کــه  ــواردی کارب م
ــتند  ــا ان روبروهس ــهروندان  ب ش
ــی  ــه م ــاوره مراجع ــت مش وجه

ــم ــان کن ــد را  بی کنن
۱-تعهــدات مربــوط بــه مالــک یــا 
مســتاجر در اداره ســاختمان هاي 
مشــمول قانــون تملــک آپارتمــان 
هــا یکســان اســت و اســتفاده 
ــا  ــک ی ــي خــواه مال ــده قانون کنن
ــد  ــاره متعه ــن ب ــتاجر در ای مس

ــت اس
مشــترک  هــاي  قســمت   -2
مجتمــع هــاي آپارتمانــي شــامل 
مشــترک  تاسیســات  زمیــن، 
و  گرمایــش  سیســتم  ماننــد 
چــاه،  مشــترک،  ســرمایش 
ــر،  ــترک، بالاب ــرق مش ــعاب ب انش
فاضــلاب، انشــعاب آب مشــترک ، 
انبــار مشــترک، لولــه هــا و ســیم 
ــرق، اســکلت ســاختمان،  هــاي ب
بــام، راهــرو                      راه پلــه 
هــا، درب و پنجــره ها در قســمت 
هــاي عمومــي، رختشــوي خانــه، 
ــات، محوطــه ســاختمان کــه  حی
ــات  ــت، حی ــک اس ــي از مل بخش

ــاي  ــرایدار، نم ــاق س ــوت، ات خل
ســاختمان، انبــار عمومــي و تلفن 
مرکــزي و بــه اصطــلاح مشــاعات 
ســاختمان اســت. هــر آنچــه کــه 
ــق صــورت جلســه تفکیــک  مطاب
بــه  اختصــاص  هــا  آپارتمــان 
آپارتمــان خاصــي ندارد مشــترک 
ــکان  ــه مال ــتفاده هم ــورد اس و م
ــن  ــي اســت. ای ــان قانون و متصرف
قســمت هــا غیرقابــل انتقــال 
اســت و هــر مالکــي یــا قائــم 
مقــام او بــه نســبت مالکیــت خود 
و مســاحت آپارتمانــش در آن بــه 
مشــاعي  و  مشــترک  صــورت 

ــت. ــهیم اس س
3-قســمت هــاي اختصاصــي هــر 
ســاختمان شــامل قســمت هایــي 
اســت کــه بــراي آن ســند مالکیت 
جداگانــه بــا تعییــن مالــک صــادر 
شــده یــا بــه صــورت عرفــي 
ــکان  ــي از مال ــه یک ــاص ب اختص
دارد  پارکینــگ و انبــاري اگــر بــه 
صــورت رســمي یــا عرفــي متعلق 
بــه یــک آپارتمــان باشــد متعلــق 
بــه آن و مالکــش اســت و در غیــر 
ــورت  ــه ص ــد ب ــورت بای ــن ص ای
مشــترک بــا توافــق مالــکان دیگر 

ــرداري شــود. ــره ب به
مشــترک،  هــاي  ۴-هزینــه 
ــراي  ــه ب ــت ک ــي اس ــه های هزین
نگهــداري  و  حفــظ  اســتفاده، 
عــادي ســاختمان و تاسیســات 
و تجهیــزات و هچنیــن هزینــه 
هــاي اداري و حــق الزحمــه مدیــر 
ــران ســاختمان پرداخــت  ــا مدی ی
مــي شــود. ایــن هزینــه هــا 
ــگ  ــون رن ــواردي همچ ــامل م ش
ــاي  ــرده ه ــا و ن ــزي دیواره آمی
ــورت  ــرایدار در ص ــترک و س مش
ــه  ــوارد هزین ــر م ــتفاده و دیگ اس
ــاي  ــش ه ــه بخ ــوط ب ــاي مرب ه
ــر  ــي شــود. ســهم ه مشــترک م
یــک از مالکیــن از مخــارج بــا 

نســبت مســاحت اختصاصــي هــر 
ــاي  ــش ه ــه کل بخ ــان ب آپارتم
اختصاصــي دیگــران تعییــن و 
ــي  ــت م ــان دریاف ــر آپارتم از ه
شــود. هزینــه هــاي مشــترک هم 
ــت  ــگان دریاف ــاوي از هم ــا تس ب
مــي شــود. بدیهــي اســت اگــر بــر 
مبنــاي قانــون و عــرف قســمتي از 
ــترک  ــي مش ــاي عموم ــش ه بخ
اختصاصــي  اســتقاده  مــورد 
ــد  ــت، بای ــاني اس ــا کس ــي ی کس
اســتفاده  را  آن  هــاي  هزینــه 
ــال  ــن ح ــردازد. در عی ــده بپ کنن
امــکان قانونــي هــم بــراي تنظیــم 
بــراي  مالکیــن  بیــن  قــرارداد 
ــر  ــهم ه ــبه س ــي محاس چگونگ
مالــک در هزینــه هــا وجــود 
مــي  مالکیــن  همچنیــن  دارد. 
تواننــد توافــق کننــد کــه برخــي 
ــي  ــاي بخش ــه ه ــا هزین از آن ه
صــورت  بــه  را  ســاختمان  از 

ــد. ــل کنن ــاري تقب انحص
بخــش  ســاختمان  5-نمــاي 
ــه همــه  ــق ب مشــترک آن و متعل
مالکیــن هســتند. آن بخــش از 
ــردرب  ــا و س ــان ه ورودي آپارتم
ــي  ــر و زیبای ــه در ظاه ــا ک آن ه
موثــر و پیداســت، جــزء مشــاعات 
و بخــش مشــترک محســوب مــي 
ــر و  ــچ تغیی ــن هی ــود. بنابرای ش
ــد  ــوارد نبای ــن م ــي در ای اصلاح
ــن  ــر مالکی ــت دیگ ــدون موافق ب

ــود.. ــام ش انج
6-در هــر ســاختمان مشــمول 
هــا  آپارتمــان  تملــک  قانــون 
ــر  ــه نف ــش از س ــن بی ــه مالکی ک
ــا مدیرانــي  باشــند، بایــد مدیــر ی
توســط مجمــع عمومــي مالکیــن 
حفــظ  و  اداره  شــود.  انتخــاب 
ــت  ــت و پرداخ ــاختمان، دریاف س
هزینــه هــا، بیمــه آتــش ســوزي 
ســاختمان، تعییــن ســهم هــر 
آپارتمــان در هزینــه هــا و اعــلام 

ــات  ــه خدم ــودداري از ارائ آن، خ
مشــترک بــه بدهــکاران، مطالبــه 
ــا  ــه ب ــکاران از جمل ــب از بده طل
طــرح دعــوي در دادگســتري و 

ــت . ــه اداره ثب ــه ب مراجع
ــاي  ــه ه ــت هزین ــدم پرداخ 7-ع
مشــکلات  جملــه  از  مشــترک 
مهمــي اســت کــه مالکیــن و 
مدیریــت ســاختمان بــا آن مواجه 
ــا  ــه طــور معمــول ب مــي شــود. ب
ــت  ــب فهرس ــا نص ــه ی ــلاغ نام اب
از  ســاختمان  در  هــا  بدهــي 
بدهــکار خواســته مــي شــود کــه 
بدهــي خــود را بدهــد. امــا قانــون 
بــه مدیــر ایــن اختیــار را داده 
ــه  ــا ارســال اظهارنام ــه ب اســت ک
و یــا مراجعــه بــه دادگاه ایــن 
طلــب را دریافــت کنــد. 8-فضــای 
پشــت بامتعلــق بــه کلیــه واحدها 
ــق  ــخصی ح ــچ ش ــد و هی میباش
اســتفاده اختصاصــی ازان رانــدارد 

.
حیوانــات  8-نگهــداری 
بلامانــع  تاوقتــی  دراپارتمــان 
اســت کــه موجــب ســلب اســایش  

نشــود. ســاکنین 
ــم  ــی – مراس ــزاری مهمان 9-برگ
–اســباب کشــی درســاعتی باشــد 
کــه  کمتــر اســایش ســاکنین 

ــد. ــل کن ــاختمان را مخت س
۱0-در واحدهــای مســکونی حــق 
تغییرکاربــری ازجملــه  ایجــاد 

ــدارد . ــود ن ــب کار ، وج کس
ــر  ــداری وتعمی ــه  نگه ۱۱-هزین
ــد  ــا بای ــه واحده ــور را هم اسانس
ــدی  ــی واح ــد حت ــت کنن پرداخ
از  و  باشــد  اول  طبقــه  کــه 

نکنــد. اسانسوراســتفاده 
۱2-نصــب دوربیــن مداربســته 
ســاکنین   اکثریــت  باموافقــت 
ــرف  ــد وص ــر میباش ــکان پذی ام
ــه  ــاختمان ازجمل ــاعات س درمش
پارکینــگ و درب ورود وخــروج 

مسائل حقوقی اپارتمان نشینی نوشتار
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